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Protokół Nr XXXVI/2023 

z posiedzenia Sesji Rady Powiatu w dniu 23 lutego 2023 r. 

odbytego w Starostwie Powiatowym w Olecku, przy ul. Kolejowej 32. 

Obrady rozpoczęto 23 lutego 2023 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:50 tego 

samego dnia. 

Ad 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Kazimierz Iwanowski otworzył 

posiedzenie XXXVI Sesji Rady Powiatu w Olecku. 

Poinformował, że wszelkie zgłoszone podczas Sesji pytania zostaną przekazane 

według właściwości, a odpowiedzi przesłane zainteresowanym. 

Radni oraz osoby uczestniczące w Sesji zostali zapoznani z informacją dotyczącą 

zasad ochrony danych osobowych. 

Klauzula informacyjna dotycząca przetwarzania danych osobowych została podana 

do publicznej wiadomości. 

Uwag do protokołu Nr XXXV/2022 z posiedzenia Sesji Rady Powiatu w dniu 22 grudnia 

2022 r. nie wniesiono. 

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku stwierdził quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji: na 15 radnych stanowiących ustawowy skład 

Rady obecnych było 14. Nieobecny był radny Sławomir Karol Szerel (lista obecności 

w załączeniu – załącznik nr 1 do protokołu). 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. Obecni radni: 

1. Zofia Bordzio 

2. Karol Czerwiński 

3. Marek Dobrzyń 

4. Andrzej Dunaj 

5. Tomasz Dziokan 

6. Jerzy Gołembiewski 

7. Czesław Gontar 

8. Kazimierz Iwanowski 

9. Tomasz Kosobudzki 

10. Teresa Krajewska 
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11. Danuta Maciejewska 

12. Jerzy Openchowski 

13. Izabela Sertel 

14. Sławomir Karol Szerel 

15. Henryk Stanisław Trznadel 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku powitał wszystkich gości, w 

szczególności przedstawicieli „Olmedica”, którzy zostaną uhonorowani.  

Poprosił o zabranie głosu Starostę Oleckiego -Marzannę Pojawę-Grajewską. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa - Grajewska poinformowała, że 

ratownicy medyczni ze szpitala w Olecku zajęli 2. miejsce w XVII Międzynarodowych 

Zimowych Mistrzostwach w Ratownictwie Medycznym zdobywając puchar Ministra 

Zdrowia. Odbyły się one w dniach 10-12.01.2023 r. w Szczyrku. Zespół 

reprezentujący Powiat Olecki to: Izabela Gorlo, Łukasz Jermak i Marcin Mielniczek. 

Starosta Olecki - Marzanna Pojawa-Grajewska, Przewodniczący Rady Powiatu 

- Kazimierz Iwanowski oraz Wicestarosta Olecki – Marek Dobrzyń wręczyli listy 

gratulacyjne za godne reprezentowanie powiatu z życzeniami wytrwałości w 

wykonywaniu odpowiedzialnego i trudnego zawodu. Złożyli życzenia satysfakcji z 

niesienia pomocy i ratowania życia innym, zdrowia, pomyślności, spełnienia 

zamierzeń i kolejnych sukcesów. 

Ratownicy otrzymali także nagrody rzeczowe. 

Radny Tomasz Dziokan stwierdził, że duma nas rozpiera, że kolejne pokolenie 

naszych zawodników przywozi tak wysokie nagrody. Poprosił o trzymanie kciuków, 

ponieważ niedługo ratownicy za granicą powalczą z zespołami z innych kontynentów. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku dodał, że jest przekonany, że to 

będzie kolejne pasmo sukcesów.  

Ad 3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali porządek XXXVI Sesji. 

Poinformował, że wpłynął wniosek Zarządu Powiatu w Olecku o wprowadzenie do 

porządku posiedzenia dzisiejszej sesji projektu uchwały, w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych oraz o przyjęcie autopoprawki do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2036 oraz do zmian budżetu powiatu na rok 2023 (wniosek 

w załączeniu – załącznik nr 2 do protokołu). 
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Dodał, że jeżeli wpływają jakiekolwiek pieniądze, to one muszą mieć 

odzwierciedlenie w budżecie na rok bieżący, a tym samym na Wieloletnią Prognozę 

Finansową.  

Podjęcie przez Radę Powiatu wyżej wymienionych uchwał zaproponowanych przez 

Zarząd wynika z tego, że te pieniądze z PFRON-u wpłynęły dosyć nieoczekiwanie i 

parę dni wstecz. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o przyjęcie 

autopoprawek. Głosowanie każdej autopoprawki przeprowadzono oddzielnie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku posiedzenia XXXVI Sesji Rady Powiatu w Olecku 

polegającej na dodaniu w pkt. 11. „Podjęcie uchwał” projektu uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o 

wprowadzenie do porządku posiedzenia XXXVI Sesji Rady Powiatu w Olecku 

polegającej na dodaniu w pkt. 11. „Podjęcie uchwał” projektu uchwały w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2023-2036. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o 

wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2023-2036. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcia autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 

2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o 

wprowadzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu powiatu 

na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że Komisja Zdrowia, 

Oświaty i Bezpieczeństwa oraz Komisja Budżetu, Finansów i Gospodarki zgłosiły 

wnioski w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektów uchwał: 

- w sprawie rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia, 

- w sprawie rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Dodał, że te wnioski również muszą być przegłosowane i będą głosowane 

pojedynczo. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
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zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na warunki 

przebywania chorego w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na warunki 

przebywania chorego w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na sytuację 

w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o zdjęcie 

z porządku obrad projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na sytuację w 

Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że w związku z 

wnioskiem Komisji Stałych Rady Powiatu przed chwilą przegłosowanych, Komisja 
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Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektów następujących uchwał: 

- w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania 

chorego w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w 

Olecku Kolonia, 

- w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia (wniosek w załączeniu – załącznik nr 3 do protokołu). 

Dodał, że te wnioski również będziemy głosować oddzielnie. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w Samodzielnym Publicznym 

Zakładzie Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła wniosek o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu 

rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Innych uwag do porządku sesji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o 

przegłosowanie porządku XXXVI sesji po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności Zarządu w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Wnioski i oświadczenia radnych. 

6. Wnioski Komisji Stałych Rady. 

7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i 

Porządku przy Staroście za 2022 rok. 

8. Informacja z realizacji programu „Razem bezpieczniej w powiecie oleckim 2019-

2023” za okres od 31.10.2021 do 30.10.2022. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Olecki za 2022 r. 

10. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji powołanych przez Radę Powiatu 

w Olecku za rok 2022: 

a) sprawozdanie Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarki za 2022 rok, 

b) sprawozdanie Komisji Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa za 2022 rok, 

c) sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za rok 

2022, 

d) sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok, 

e) sprawozdanie Komisji Statutowej za 2022 rok. 
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11. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania 

chorego w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia; 

b) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym 

Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia; 

c) w sprawie przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu 

administracji rządowej; 

d) w sprawie powołania Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Oleckiego i 

uchwalenia jej regulaminu; 

e) w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy laserowej – 

System Szkolno-Treningowy „STRZELEC 4” w Zespole Szkół Licealnych i 

Zawodowych, ul. Wiejska 8, 19-400 Olecko; 

f) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 

2023–2036; 

h) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2023; 

i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko; 

j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem 

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

12. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

13. Zapytania i interpelacje radnych. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15. Zamknięcie obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

przyjęcie porządku obrad XXXVI Sesji Rady Powiatu w Olecku z wprowadzonymi 

zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel. 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, przyjęła porządek obrad 

XXXVI Sesji Rady Powiatu w Olecku z wprowadzonymi zmianami. 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad XXXVI sesji po wprowadzonych 

zmianach. 

Ad 4. Informacja Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu i o działalności 

Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą do Starosty 

Oleckiego o przedstawienie informacji. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska poinformowała, że informacja 

została przekazana radnym (informacja w załączeniu – załącznik nr 4 do protokołu): 

Informacja z realizacji uchwał Rady Powiatu w Olecku i pracy Zarządu Powiatu 

w okresie międzysesyjnym za okres od 22 grudnia 2022r. do 23 lutego 2023 r. 

W okresie od 22 grudnia 2022r. do 23 lutego 2023r. odbyło się 7 posiedzeń 

Zarządu Powiatu (28.12, 05.01, 16.01, 23.01, 06.02, 15.02, 21.02), na których 

rozpatrywano sprawy związane z wykonywaniem zadań wynikających z bieżącej 

działalności Zarządu Powiatu, powiatowych jednostek organizacyjnych i Starostwa 

Powiatowego w Olecku.  

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął 21 uchwał w sprawach: 

1) zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy 

Powiatu Oleckiego; 

2) zmian budżetu powiatu na rok 2022; 

3) planu finansowego zadań z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań 

zleconych powiatowi odrębnymi ustawami w roku 2023; 

4) informacji o ostatecznych kwotach dochodów i wydatków oraz wysokości dotacji 

i wpłat do budżetu w 2023 roku; 
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5) ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowych opiniujących 

oferty na realizację zadań publicznych Powiatu Oleckiego złożone w ramach 

otwartych konkursów ofert w 2023r.; 

6) ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Powiatu 

Oleckiego w 2023r. przez organizacje pozarządowe oraz podmioty wymienione 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

Zarząd ogłosił otwarty konkurs ofert na realizację przez organizacje pozarządowe 

oraz podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie zadań publicznych Powiatu Oleckiego w 2023 r. z zakresu: 

a) kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego; 

b) wspierania i upowszechniania kultury fizycznej; 

c) działalności na rzecz organizacji pozarządowych oraz podmiotów 

wymienionych w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. 

7) zmian budżetu powiatu na rok 2023 

Wydatki po zmianie wynoszą    82 506 474,57 zł  

Wydatki bieżące w wysokości   63 385 028,82 zł 

Wydatki majątkowe w wysokości  19 121 445,75 zł. 

8) nabycia dwóch lokali mieszkalnych na rzecz Powiatu Oleckiego 

Zarząd nabył dwa lokale mieszkalne położone w Olecku przy ulicy Wiejskiej 12A:  

a) lokal mieszkalny nr 18 o powierzchni użytkowej 40,73 m2 wraz z przynależną 

piwnicą o powierzchni 2m2 i udziałem w gruncie i częściach wspólnych 

budynku, 

b) lokal mieszkalny nr 16 o powierzchni użytkowej 54,80 m2 wraz z przynależną 

piwnicą o powierzchni 2m2 i udziałem w gruncie i częściach wspólnych 

budynku. 

9) planu finansowego form doskonalenia zawodowego nauczycieli placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Olecki oraz ustalenia maksymalnej 

wysokości dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i 

zakłady doskonalenia nauczycieli w 2023 roku 

W budżecie powiatu wyodrębnia się środki na dofinansowanie doskonalenia 

zawodowego nauczycieli w roku budżetowym 2023 w wysokości 106 041,71 zł. 
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10) przyjęcia informacji o wykonaniu w 2022 roku planu finansowego dla 

wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy Powiatu Oleckiego 

Dochody 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 

758 75814 Środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących 1.522.769,00 

758 75814 Odsetki od środków na rachunku bankowym           197,63 

  Razem 1.522.966,63 

 

Wydatki 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 

754 75495 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  
z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na terenie 
Ukrainy - Starostwo Powiatowe w Olecku 

1.388.127,63 

 

801 80102 Dodatkowe zadania oświatowe – dotacje dla 
jednostek niepublicznych na uczniów i 
wychowanków z Ukrainy – Starostwo Powiatowe 
w Olecku. 

16.360,22 

852 85295 Organizacja miejsc pobytu uchodźców z obszaru 
objętego konfliktem zbrojnym na terenie Ukrainy - 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Olecku 

14.400,00 

754 75495 Transport do miejsc zakwaterowania – Komenda 
Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Olecku 

20.662,00 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Licealnych i Zawodowych w Olecku 

14.946,00 

801 80120 Dodatkowe zadania oświatowe –  
I Liceum Ogólnokształcące w Olecku 

26.787,00 

854 85406 Dodatkowe zadania oświatowe – Powiatowe 
Centrum Wspierania Edukacji 
w Olecku 

16.511,07 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Technicznych w Olecku 

18.746,00 

801 80117 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Technicznych w Olecku 

6.349,00 

  Razem 1.522.888,92 

 

11) przyjęcia informacji o wykonaniu w 2022 roku planu finansowego wydzielonego 

rachunku Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 Powiatu Oleckiego 

Dochody 2022 
Dział Rozdział Nazwa zadania Wykonanie 
852 85295 Środki na dofinansowanie własnych zadań bieżących 

powiatu 
35 292,00 

750 75020 Odsetki od środków na rachunku bankowym   4 199,53 
  Razem 39 491,53 

 



12 
 

Wydatki 2022 
Dział Rozdział Nazwa zadania Wykonanie 
750 75020 Zapewnienie dostępności architektonicznej, cyfrowej 

oraz informacyjno-komunikacyjnej Starostwa 
Powiatowego w Olecku 

567 558,89 
 

750 75020 Przygotowanie i zabezpieczenie  Domu Pomocy 
Społecznej „Zacisze” w Kowalach Oleckich przed 
wzrostem zakażeń wywołanych SARS-CoV-2 -opłata 
za prowadzenie wyodrębnionego rachunku bankowego 

        15,39 

801 80195 Projekt pn.”15 sekund historii oczami młodzieży. 
Zamki, koszary, legendy” – współpraca w zakresie 
zachowania i transgranicznego rozwoju dziedzictwa 
historycznego, przyrodniczego i kulturowego – wkład 
własny 

  26 553,39 

801 80195 Projekt pn.”Kompleksowa, głęboka modernizacja 
budynku internatu i szkoły z salą gimnastyczną przy 
Zespole Szkół Licealnych i Zawodowych  
w Olecku” – wkład własny 

731 829,55 

801 80195 Budowa wielofunkcyjnego boiska sportowego do gier 
zespołowych i siłowni z torem przeszkód przy Zespole 
Szkół Technicznych w Olecku 

802 450,00 

852 85202 Przygotowanie i zabezpieczenie  Domu Pomocy 
Społecznej „Zacisze” w Kowalach Oleckich przed 
wzrostem zakażeń wywołanych SARS-CoV-2 

  35 292,00 
 
 

  Razem 2 163 699,22 

 

12) ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy 

Powiatu Oleckiego 

Dochody 2022 
Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
758 75814 Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących 
148.750,00 

  Razem 148.750,00 

 

Wydatki 2022 
Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
754 75495 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  

z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na 
terenie Ukrainy - Starostwo Powiatowe w 

Olecku 

148.750,00 
 

801 80102 Dodatkowe zadania oświatowe – dotacje dla 
jednostek niepublicznych na uczniów i 
wychowanków z Ukrainy – Starostwo 

Powiatowe w Olecku. 

0,00 

852 85295 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  
z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na 

terenie Ukrainy - Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie w Olecku 

0,00 

754 75495 Transport do miejsc zakwaterowania – 
Komenda Powiatowa Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku 

0,00 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Licealnych i Zawodowych w Olecku 

0,00 

801 80120 Dodatkowe zadania oświatowe –  
I Liceum Ogólnokształcące w Olecku 

0,00 

854 85406 Dodatkowe zadania oświatowe – Powiatowe 
Centrum Wspierania Edukacji w Olecku 

0,00 
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801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Technicznych w Olecku 

0,00 

801 80117 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Technicznych w Olecku 

0,00 

  Razem 148.750,00 

 

13) zmian budżetu powiatu na rok 2023 

Dochody po zmianie wynoszą  77 898 779,57 zł 

Dochody bieżące w wysokości  60 348 072,83 zł 

Dochody majątkowe                 17 550 706,74 zł 

Wydatki po zmianie wynoszą    82 648 699,57 zł  

Wydatki bieżące w wysokości   63 527 253,82 zł 

Wydatki majątkowe w wysokości  19 121 445,75 zł. 

14) powołania Komisji Konkursowych opiniujących oferty na realizację zadań 

publicznych Powiatu Oleckiego w 2023 r. przez organizacje pozarządowe oraz 

podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie – kultura, kultura fizyczna, działalność na rzecz NGO 

Zarząd powołał Komisję Konkursową opiniującą oferty na realizację zadania 

publicznego Powiatu Oleckiego w 2023 r. z zakresu kultury, sztuki, ochrony 

dóbr kultury i dziedzictwa narodowego w składzie:  

Katarzyna Radzewicz – Skarbnik Powiatu Oleckiego, przedstawicielka Zarządu 

Powiatu w Olecku,  

Dorota Chalecka – Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Starostwa 

Powiatowego w Olecku, przedstawicielka Zarządu Powiatu w Olecku,  

Cezary Waldemar Pursa – Stowarzyszenie Pomocy Bliźniemu "PURMIA", osoba 

wskazana przez organizacje pozarządowe, 

Wioletta Dorota Żukowska – Fundacja Złota Rybka, osoba wskazana przez 

organizacje pozarządowe.  

Zarząd powołał Komisję Konkursową opiniującą oferty na realizację zadania 

publicznego Powiatu Oleckiego w 2023 r. z zakresu wspierania i 

upowszechniania kultury fizycznej w składzie:  

Katarzyna Radzewicz – Skarbnik Powiatu Oleckiego, przedstawicielka Zarządu 

Powiatu w Olecku,  
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Dorota Chalecka – Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Starostwa 

Powiatowego w Olecku, przedstawicielka Zarządu Powiatu w Olecku,  

Cezary Waldemar Pursa – Stowarzyszenie Pomocy Bliźniemu "PURMIA", osoba 

wskazana przez organizacje pozarządowe, 

Wioletta Dorota Żukowska – Fundacja Złota Rybka, osoba wskazana przez 

organizacje pozarządowe.  

Zarząd powołał Komisję Konkursową opiniującą oferty na realizację zadania 

publicznego Powiatu Oleckiego w 2023 r. z zakresu działalności na rzecz 

organizacji pozarządowych oraz podmiotów wymienionych w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w składzie:  

Katarzyna Radzewicz – Skarbnik Powiatu Oleckiego, przedstawicielka Zarządu 

Powiatu w Olecku,  

Dorota Chalecka – Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Starostwa 

Powiatowego w Olecku, przedstawicielka Zarządu Powiatu w Olecku,  

Cezary Waldemar Pursa – Stowarzyszenie Pomocy Bliźniemu "PURMIA", osoba 

wskazana przez organizacje pozarządowe,  

Wioletta Dorota Żukowska – Fundacja Złota Rybka, osoba wskazana przez 

organizacje pozarządowe. 

15) wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych odcinka drogi 

zlokalizowanego na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi 1303, 

1301/13, ul. Przemysłowa, obręb Olecko 2 o długości 330m, do drogi publicznej 

nr 141532N; 

16) wyrażenia opinii o planowanej inwestycji drogowej pn. „Przebudowa odcinków 

dróg gminnych w Lesku – nr 141040N od km 0+960 do km 2+043 i nr 141054N 

od km 0+000 do km 1+345 na działkach nr 493/1, 492/5, 839/2, 888, 473/1, 

476/6, 470 w obrębie 0015 Lesk”; 

17) wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 

wewnętrznej na terenie Gminy Wieliczki, w miejscowości Niedźwiedzkie od 

drogi powiatowej nr 1830N do drogi gminnej nr 142030N na działkach o 

numerach ewidencyjnych 80 i 101 w obrębie wsi Niedźwiedzkie; 

18) wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia do kategorii dróg gminnych drogi 

wewnętrznej na terenie Gminy Wieliczki od drogi powiatowej nr 1899N w 

miejscowości Krupin do drogi powiatowej nr 1832N w miejscowości Markowskie 
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na działkach o numerze ewidencyjnym 120, 133, 216 w obrębie wsi Krupin oraz 

na działkach o numerze ewidencyjnym 24, 32/2, 33 w obrębie wsi Markowskie; 

19) ogłoszenia konkursu ofert na wybór realizatora w 2023 r. „Programu polityki 

zdrowotnej w zakresie profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego 

(HPV) na lata 2019 - 2024 w powiecie oleckim”, w tym wykonania szczepień 

przeciw wirusowi HPV typ 6, 11, 16, 18, 31, 33, 45, 52 i 58 – dla 49 dziewcząt 

zamieszkałych na terenie powiatu oleckiego 

Szacunkowa liczba dziewcząt ternu Gminy Kowale Oleckie: 25, Świętajno – 14 

i Wieliczki 10. Termin składania ofert wyznaczono na 3 marca 2023r. 

20) ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku Funduszu Pomocy 

Powiatu Oleckiego 

Dochody 2022 
Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
758 75814 Środki na dofinansowanie własnych zadań 

bieżących 
173.633,00 

  Razem 173.633,00 

 
Wydatki 2022 

Dział Rozdział Nazwa zadania Plan 
754 75495 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  

z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na 
terenie Ukrainy - Starostwo Powiatowe w 

Olecku 

148.750,00 
 

801 80102 Dodatkowe zadania oświatowe – dotacje dla 
jednostek niepublicznych na uczniów i 
wychowanków z Ukrainy – Starostwo 

Powiatowe w Olecku. 

5.550,00 

852 85295 Organizacja miejsc pobytu uchodźców  
z obszaru objętego konfliktem zbrojnym na 

terenie Ukrainy - Powiatowe Centrum Pomocy 
Rodzinie w Olecku 

0,00 

754 75495 Transport do miejsc zakwaterowania – 
Komenda Powiatowa Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku 

0,00 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Licealnych i Zawodowych w Olecku 

5.962,00 

801 80120 Dodatkowe zadania oświatowe –  
I Liceum Ogólnokształcące w Olecku 

2.351,00 

854 85406 Dodatkowe zadania oświatowe – Powiatowe 
Centrum Wspierania Edukacji w Olecku 

1.321,00 

801 80115 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Technicznych w Olecku 

7.593,00 

801 80117 Dodatkowe zadania oświatowe – Zespół Szkół 
Technicznych w Olecku 

2.106,00 

  Razem 173.633,00 

 

21) zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Olecku. 

Realizacja uchwał Rady Powiatu. 
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Uchwały podjęte na Sesji Rady Powiatu w Olecku w dniu 22 grudnia 2022r. zostały 

objęte zakresem nadzoru Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, a także przekazane 

do właściwych wydziałów Urzędu i jednostek organizacyjnych – w celu realizacji oraz 

opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej Starostwa Powiatowego w Olecku. 

Opracowanie projektów uchwał i materiałów na XXXVI Sesję Rady Powiatu w 

Olecku. 

Zarząd przedstawił Radzie Powiatu 8 projektów uchwał będących przedmiotem 

obrad dzisiejszej Sesji w sprawach: 

1) przejęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu 

administracji rządowej. Projekt uchwały został skierowany pod obrady Komisji 

Stałych Rady Powiatu w Olecku; 

2) udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko; 

3) przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy laserowej – System 

Szkolno-Treningowy „STRZELEC4” w Zespole Szkół Licealnych i 

Zawodowych w Olecku, ul. Wiejska 8, 19-400 Olecko; 

4) powołania Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Oleckiego i uchwalenia jej 

regulaminu; 

5) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych; 

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2023-

2036 wraz z autopoprawką; 

7) zmian budżetu powiatu na rok 2023 wraz z autopoprawką; 

8) udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli. 

Zarząd zapoznał się z projektami uchwał Rady Powiatu w Olecku w sprawach: 

1) rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym Zespole 

Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia; 

2) rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w Samodzielnym 

Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Posiedzenia Zarządu Powiatu, na których Zarząd: 
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1) zapoznał się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku przy Staroście Oleckim za 2022r. 

2) przyjął informację z realizacji programu „Razem bezpieczniej w powiecie 

oleckim 2019-2023” za okres od 31.10.2021r. do 30.10.2022r. 

3) na wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Olecku wyraził 

zgodę na przedłużenie umowy najmu pomieszczenia biurowego przy ul. 

Wojska Polskiego 12 na okres do 31.12.2025r. ze stawką czynszu za 

zajmowane pomieszczenie biurowe 21,60 zł/m2  

4) Zgodnie z umową darowizny mieszkańca Ełku, wyraził zgodę na nieodpłatne 

przekazanie Komendzie Powiatowej Policji w Olecku bez obowiązku zwrotu 

do służbowego wykorzystania Apteczkę modułową – Zestaw Ratowniczy – 

Walizka o wartości 1 530 zł. 

5) utrzymał wysokość dodatku funkcyjnego i motywacyjnego dyrektorom szkół i 

placówek dla których organem prowadzącym jest powiat Olecku na 

dotychczasowym poziomie: 

Dyrektor Dodatek motywacyjny Dodatek funkcyjny 

I LO w Olecku  1000,00 2000,00 

ZST w Olecku  1000,00 2750,00 

ZSLiZ w Olecku  1061,00 2750,00 

OSWDG w Olecku  1000,00 2000,00 

PCWE w Olecku  900,00 1800,00 

 

6) przyjął informację z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Olecki za 2022r. 

7)  zapoznał się z informacją Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Zacisze” 

w Kowalach Oleckich dotyczącą wysokości średniego miesięcznego kosztu 

utrzymania mieszkańca w DPS na rok 2023. Średni miesięczny koszt 

utrzymania mieszkańca w DPS w roku 2023 wynosi 5 100 zł. 

8) na wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej „Zacisze” w Kowalach 

Oleckich wyraził zgodę na wykorzystanie samochodu prywatnego do celów 

służbowych przyznając limit kilometrów w wysokości 300 km miesięcznie na 

rok 2023. 
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9) podwyższył dodatek funkcyjny Dyrektorowi Domu Pomocy Społecznej 

„Zacisze” w Kowalach Oleckich o 300 zł brutto od stycznia 2023r. 

10) Na wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Olecku wyraził zgodę 

na utworzenie drugiego kursu pierwszego stopnia cukiernik w Centrum 

Kształcenia Zawodowego w Zespole Szkół Technicznych w Olecku ze 

względu na dużą liczbą uczniów skierowanych na w/w kurs z innych szkół, tj. 

55 uczniów. 

11) stalił plan naboru do klas pierwszych w roku szkolnym 2023/2024: ZSLiZ w 

Olecku – 3 oddziały, ZST w Olecku – 3 oddziały, I LO w Olecku – 3 oddziały. 

Liczba uczniów w oddziale powinna wynosić od 24 do 35 osób. 

12) Zapoznał się z informacją Dyrektora Centrum Administracyjnego Obsługi 

Placówek Opiekuńczo-Wychowawczych w Olecku dotyczącą kosztu 

utrzymania 1 wychowanka w placówce opiekuńczo-wychowawczej na rok 

2023.  

Średni miesięczny koszt utrzymania jednego wychowanka w Domach wyliczony na 

podstawie poniesionych kosztów w 2022r. wynosi: 

Domu Nr 1 im. Janusza Korczaka w Olecku, ul. Gołdapska 18A/1 - 7.964,87 zł  

Dom Nr 2 im. Janusza Korczaka w Olecku, ul. Gołdapska 18A/2  -  8.167,00 zł  

Dom Nr 3 im. Janusza Korczaka w Olecku, ul. Gołdapska 18A/3 - 7.488,24 zł  

Domu Nr 4 im. Janusza Korczaka w Olecku, ul. Gołdapska 18A/4 - 6.654,99 zł 

Domu Nr 5 im. Janusza Korczaka w Olecku, ul. Gołdapska 18A/5 - 7.470,69 zł  

Dom Nr 6 im. Janusza Korczaka w Olecku, ul. Gołdapska 18A/6 - 8.386,06 zł 

13) wyraził zgodę na przekazanie w trwały zarząd Powiatowemu Centrum 

Pomocy Rodzinie w Olecku dwóch lokali mieszkalnych (mieszkania 

chronione) położonych przy ul. Wiejskiej 12A z przynależnymi piwnicami i 

udziałem w gruncie i częściach wspólnych budynku. 

14) Na wniosek Zespołu Szkół Licealnych i Zawodowych w Olecku wyraził zgodę 

na wprowadzenie do budżetu powiatu na rok 2023 projektu „Przystanek 

Włochy-Olecko w drodze do Europy” w ramach programu Erasmus +. 

15) Na wniosek Komendanta Hufca ZHP Olecko zgodnie z § 2 ust. 3 uchwały 

Nr 283/2022 Zarządu Powiatu w Olecku z 13 lipca 2022r. w sprawie 
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wysokości minimalnych stawek czynszu najmu za korzystanie z mienia 

powiatu, wyraził zgodę na obniżenie wysokości stawki czynszu za 

wynajmowane pomieszczenie biurowe o powierzchni 10,25m2 będące 

siedzibą Hufca ZHP Olecko oraz pomieszczeń magazynowych o powierzchni 

30m2 znajdujących się na terenie ZST w OIecku. Ustalił, że miesięczny 

czynsz najmu wynosić będzie 50,00 zł brutto. 

16) Na wniosek Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia wyraził zgodę na wykorzystanie 

samochodu prywatnego do celów służbowych przyznając limit kilometrów w 

wysokości 300 km miesięcznie. 

Ponadto Starosta Olecki uczestniczyła: 

1) 05.01.2023r. – spotkanie z Naczelnikami Wydziałów. 

2) 09.01.2023r. – udział w Konwencie Powiatów – wideokonferencja. 

3) 12.01.2023r. – udział w spotkaniu z Dyrektorami szkół. 

4) 18.01.2023r. – udział w spotkaniu dotyczącym powołania społecznego 

komitetu fundacji sztandaru dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Olecku. 

5) 19.01.2023r. – udział w Konwencie Powiatów – wideokonferencja. 

6) 24.01.2023r. – udział w naradzie podsumowującej pracę funkcjonariuszy 

Komendy Powiatowej Policji w Olecku za 2022 rok. 

7) 27.01.2023r.  – udział w uroczystościach z okazji Dnia Pracownika 

Publicznych Służb Zatrudnienia. 

8) 31.01.2023r. udział uroczystości związanej z odejściem na zaopatrzenie 

emerytalne, po ponad 30 letnim stażu służby, Zastępcy Komendanta 

Powiatowego PSP st. bryg. Jerzego Owłasiuka. 

9) 02.02.2023r. – spotkanie z Naczelnikami Wydziałów. 

10) 06.02.2023r. – udział w Konwencie Powiatów – wideokonferencja. 

11) 09.02.2023r. - udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Rynku Pracy, która 

odbyła się w Powiatowym Urzędzie Pracy w Olecku. 

12) 15.02.2023r. – udział w posiedzeniu Stowarzyszenia „Euroregion Niemen”, 

które odbyło się w Suwałkach, na którym podjęto uchwałę w sprawie 
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utworzenia Europejskiego Ugrupowania Współpracy Terytorialnej Nemunas – 

Niemen Sp. z o.o.  

13) 16.02-17.02.2023r. udział w Konwencie Powiatów, które odbyło się w Nidzicy. 

14) 20.02.2023r. – wręczenie nagród uczestnikom konkursu – życzenia z okazji 

dnia babci i dziadka. 

15) 21.02.2023r. udział w spotkaniu z Burmistrzem i Wójtami Gmin oraz 

Prezesem Zarządu Spółki Olmedica w sprawie możliwości współfinansowania 

realizacji inwestycji pn. „Modernizacja tzw. starej bryły szpitala w Olecku z 

przeznaczeniem na 16-łóżkowy Oddział Geriatryczny i Ośrodek Rehabilitacji 

Dziennej w Olecku”. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa - Grajewska uzupełniając informację 

poinformowała, że Pani Celina Górska, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w 

Olecku, z okazji Dnia Pracownika Publicznych Służb Zatrudnienia otrzymała nagrodę I 

stopnia Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

Dodała, że Powiat Olecki złożył wniosek na pozyskanie środków zewnętrznych, w 

ramach programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” i otrzymał 

dofinansowanie na utworzenie domu dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w 

ciąży. Całkowity koszt realizacji zadania to jest kwota ponad 800.000,00 zł. Środki 

zewnętrzne to kwota 642.932,00 zł, czyli wkład własny powiatu to kwota ponad 

160.000,00 zł. Okres realizacji zadania to bieżący rok. 

Poinformowała, że zostały złożone wnioski o dofinansowanie zadań remontowych na 

drogach powiatowych w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, nabór styczeń 

2023. Są to: 

- remont drogi nr 1796 Szeszki - Chełchy w miejscowości Chełchy, 

- remont drogi nr 4905N, ul. Batorego w Olecku, 

- remont drogi 1826N na odcinku Małe Olecko - Nowy Młyn, 

- remont drogi 1818N na odcinku Orzechówko - Giże. 

Wysokość dofinansowania do 80%. Okres realizacji zadania, jeżeli wnioski zostaną 

rozpatrzone pozytywnie, ten rok kalendarzowy. 

Dodała, że został złożony wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1812N do drogi wojewódzkiej nr 655 – Gordejki” w ramach Programu 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. Szacunkowy koszt zadania to 

kwota ponad 3.000.000,00 zł. Czas realizacji - również 2023 rok. 
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Poinformowała, że złożony wniosek w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

na zadanie pn. „Przebudowa ulic powiatowych w mieście Olecko - etap III ul. 11 

Listopada” otrzymał 50% dofinansowania. Wstępna wartość inwestycji, to jest kwota 

1.452.655,00 zł. Koszt powiatu jest to kwota 726.332.050,00 zł. 

Zarząd Powiatu wystąpił do Burmistrza Olecka o współfinansowanie realizacji 

zadania w wysokości 50% wkładu własnego. Czas realizacji - rok 2023. 

Poinformowała, że w ramach „Programu wyrównywania różnic między regionami” 

opracowywany jest obecnie wniosek, w którym Powiat Olecki będzie ubiegał się o 

pozyskanie dofinansowania do zakupu 9-osobowego samochodu, przystosowanego 

do przewozu osób niepełnosprawnych ruchowo dla podopiecznych Domów Dziecka 

im. Janusza Korczaka w Olecku. Wkład własny powiatu to kwota 68.000,00 zł. 

Dofinansowanie 67%, co daje łączną kwotę 202.146,00 zł. 

Dodała, że złożono również wnioski o dofinansowanie z Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków w ramach Polskiego Ładu inwestycji pod nazwą „Remont 

zabytkowych obiektów Zespołu Szkół Technicznych w Olecku na ul. Zamkowej 2” 

oraz inwestycji pod nazwą „Remont zabytkowych budynków Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego dla Dzieci Głuchych w Olecku im. Filipa Smaldone na ul. 

Słowiańskich 2”. 

Poinformowała, że 21.02.2023r. odbyło się spotkanie z udziałem Zastępcy 

Burmistrza Olecka, Wójtów gmin Wieliczki, Kowale Oleckie, Świętajno oraz Prezesa 

„Olmedica” Sp. z o.o., w trakcie którego Starosta i Wicestarosta Powiatu Oleckiego 

zwrócili się z prośbą o dofinansowanie kosztów realizacji, modernizacji starej bryły 

szpitala w Olecku z przeznaczeniem na oddział geriatryczny i ośrodek rehabilitacji 

dziennej w Olecku. Czas realizacji inwestycji to jest czas dwuletni, 2023-2024. 

Otrzymane dofinansowanie 5.000.000,00 zł. Wkład własny powiatu 885.000,00 zł.  

Dodała, że niestety obecne aktualne szacowanie wartości inwestycji wykazało wzrost 

kosztów o 652.000,00 zł. Daje to łączny koszt do poniesienia przez Powiat Olecki 

1.537.000,00 zł, czyli rocznie 768.500,00 zł. Włodarze gmin zapewnili, że będą 

rozmawiać ze swoimi radami. 

Dodała, że dodatkowo tutaj jeszcze powinniśmy doliczyć dodatkowy koszt 

wyposażenia oddziałów, który poniesie „Olmedica” - 2.121.000,00 zł. 

Poinformowała, że chciałaby jeszcze odnieść się do nieprawdziwych zarzutów 

stawianych przez Burmistrza Olecka w zakresie braku udzielania poparcia w sprawie 
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modernizacji linii kolejowej na odcinku Gołdap - Olecko - Ełk oraz budowy linii 

kolejowej Rail Baltica. Zaznaczyła, że są to dwa oddzielne przedsięwzięcia. 

Kolej + to program skierowany do jednostek samorządu terytorialnego, w naszym 

przypadku dotyczy to połączenia Ełk - Olecko - Gołdap. 

Natomiast Rail Baltica to zadanie międzynarodowe, jest to transeuropejski korytarz 

transportowy (Kowno - Ryga - Tallin – Helsinki). 

I tak kolejno: 

1.  Rada Powiatu w Olecku 25.04.2019 r. podjęła uchwałę w sprawie uwzględnienia 

Powiatu Oleckiego w programie uzupełnienia lokalnej i regionalnej infrastruktury 

kolejowej „Kolej +”. 

2. Rada Powiatu w Olecku 17.12.2020 r. wyraziła sprzeciw wobec planów budowy 

międzynarodowej linii kolejowej Rail Baltica w kształcie omijającym miasto Olecko.  

3. Zarząd Powiatu w Olecku w dniu 02.02.2021 r. podjął stanowisko w sprawie 

modernizacji linii kolejowej na odcinku Gołdap - Olecko. Poparł starania Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego.  

Podkreśliła, że Rada Powiatu Oleckiego popierała inwestycje kolejowe i sugestie 

Pana Burmistrza są nieprawdziwe. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o pytania do 

przedłożonych informacji. 

Radny Tomasz Dziokan przypomniał o spotkaniu na początku października, 

na temat dofinansowań, które mieliśmy składać i tam ustaliliśmy m.in. że z PROW-u 

zostanie złożony wniosek na wielokrotnie już próbowaną do remontu drogę w 

kierunku Lenart. Zapytał czy ten wniosek został złożony.  

Dodał, że ustaliliśmy na spotkaniu, że będziemy do PROW-u składać na pierwszy 

odcinek, czyli na odcinek Sedranki- Babki Oleckie. 

Starosta Olecki poinformowała, że odpowiedź będzie przesłana na piśmie. 

Radny Jerzy Gołembiewski zapytał czy Dom Samotnej Matki będzie mieścił 

się w budynku PCPR, po Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 

Starosta Olecki poinformowała, że planowane miejsce, gdzie ma być ma 

powstać Dom Samotnej Matki, to ul. Gołdapska 23 - w budynku, gdzie mieści się 

PCPR, w pomieszczeniach po Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, aby 

to wsparcie było jedno. 

Radny Jerzy Gołembiewski podziękował za przypomnienie sobie o drodze 

Orzechówek - Świętajno. Dodał, że miał okazję przejechać się tą drogą, to tak jakby 

ta droga została zapomniana. 
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Radny Tomasz Kosobudzki zapytał o dwa mieszkania, które powiat kupił na 

Wiejskiej. Skąd środki i na co zostaną przeznaczone? 

Starosta Olecki odpowiedziała, że zostały zakupione już dwa mieszkania 

chronione w ramach programu „Za życiem”. I to jest edycja 2022. Koszt całej 

inwestycji, to kwota 797.390,00 zł. Dotacja celowa Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego 637.000,00 zł. Mieszkania mają 54,80m2 i 40,73m2. Są to mieszkania z 

pełnym wyposażeniem: meble, sprzęt AGD. Wkład własny powiatu 159.478,00 zł.  

Zasady przydzielania miejsc w tych mieszkaniach będą w ramach regulaminu, który 

jest w trakcie opracowywania przez Panią Dyrektor PCPR. Mieszkania znajdują się 

na ul. Wiejskiej 12A. 

Radna Teresa Krajewska zwróciła się z prośbą o skorzystanie z laptopa aby 

wyświetlić zdjęcia dróg między Leśnym Zakątkiem a Borkami i między Boćwinką a 

Leśnym Zakątkiem, przesłane przez mieszkańca Powiatu Oleckiego. 

W trakcie wyświetlania zdjęć przeczytała informacje mieszkańca powiatu Olecka: 

„nie są to drogi polne, w kartofle, lecz drogi powiatowe łączące drogi wojewódzkie 

650 i 655. Najważniejsze w oleckiej części Puszczy Boreckiej. Drogi, którymi 

poruszają się turyści nie tylko z Polski. Nie da się jechać, nie da się ominąć. Asfalt 

Boćwinka - Leśny Zakątek wygląda podobnie”. 

Dodała, że w XXI wieku w Polsce, w powiecie oleckim to się dzieje. A może to coś 

jest doskonałą atrakcją turystyczną, bo po takich drogach to się jeździło wieki temu. 

Może warto ten teren, właśnie ze względu na tą atrakcję promować, bo takich dróg 

w powiecie jest dużo więcej. 

A teraz poważnie. Dlaczego w tej sprawie nic nie zrobiono? Dlaczego mieszkańców 

tych terenów, którzy próbowali interweniować w tej sprawie nikt nie słyszy? Zarząd 

Powiatu, Pani Starosta zapewne odpowie, że inne drogi ważniejsze są ze względu 

na ich eksploatowanie i będą remontowane, a budżet powiatu nie jest z gumy i 

doda, że od razu Krakowa nie zbudowano. Można tą historię tak spuentować.  

Można ją jednak spuentować i tak: obraz tych dróg jest lustrzanym odbiciem 

zaangażowania Zarządu Powiatu Olecka w rozwiązywanie ludzkich spraw, po 

ponad czteroletniej kadencji. 

Dodała, że to jest stan aktualny (wystąpienie radnej w załączeniu – załącznik nr 5 

do protokołu).  

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska poinformowała, że łączna 

długość dróg, które są w zarządzie Powiatu Oleckiego to 369,783 km, z czego drogi 

nieutwardzone to 100 km. 
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Stwierdziła, że nie można mówić o tym, że Zarząd Powiatu nie dba o drogi, że nie 

inwestuje w drogi. Podała, że w 2022 roku inwestycje drogowe wyniosły 

7.852.000,00 zł, remonty bieżące - 1.466.545,00 zł, zakupy związane z utrzymaniem 

dróg - 651.278,00 zł, usługi związane z utrzymaniem dróg na odpowiednim poziomie 

- 355.295,00 zł. Dofinansowaliśmy, kupiliśmy z naszego budżetu traktor i przyczepę 

do piaskarki za kwotę ponad 440.000,00 zł. Czyli są to pieniądze, które są 

wydatkowane na to, aby polepszyć warunki wykorzystywania dróg, żeby nam się 

dobrze jeździło. 

Podała ile dróg zostało uzupełnionych, wyprofilowanych w tym roku:  

- droga odcinek Stożne - Szarejki, 15 ton pospółki kruszywowej, 

- miejscowość Jelonki - 1,5 tony pospółki, 

- droga Szwałk - Cicha Wólka - 84 tony pospółki kruszywowej, 

- droga Jaśki - Dobki - 94 tony pospółki kruszywowej. 

- droga wojewódzka - Gordejki - 64 tony pospółki kruszywowej. 

- droga Krzywe-Rydzewo - 44 tony pospółki kruszywowej, 

- droga Kleszczewo – Gąsiorówko-  wbudowano 44 tony pospółki kruszywowej, 

- droga Biała Olecka - Lenarty - 50 ton pospółki kruszywowej, 

- droga Markowskie - Cimoszki oraz Cimochy - Szeszki – Dorsze - profilowanie drogi, 

- droga na odcinku Borki - Leśny Zakątek oraz na odcinku Szwałk - Zawady Oleckie - 

wykonano profilowanie. 

W miesiącu styczniu i lutym zużyto i wbudowano siłami własnymi PZD 396,5 tony 

materiału kruszywowego. Nakłady są ogromne, pogoda nie pomaga, bo zawsze są 

roztopy, mrozy. Jak tylko będzie możliwe w okresie wczesnowiosennym wejście na 

drogi, uzupełnienie braków, jej wyprofilowanie zostanie naprawione. 

Radna Teresa Krajewska podziękowała, i powiedziała, że trzyma za słowo. 

Dodała, że to są drogi Powiatu Olecka i to jest wielki wstyd. Zdjęcia są aktualne – z 

przedwczoraj. A tych dróg jest dużo więcej. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska stwierdziła, że nie jest 

wstydem wydatkowanie takich kwot na drogi, aby mieszkańcy mogli dojeżdżać do 

pracy, do szkoły, czy też do szpitala. Zarząd Powiatu wydatkuje środki, jakie są 

przyjęte uchwałą przez Radę Powiatu. Jeżeli uważacie Państwo, że należy 

zwiększyć ten budżet, to ja w tym miejscu proszę.  

Stwierdziła, że środki jakie są na utrzymanie dróg, wydatkowane są bardzo 

skrupulatnie, oszczędnie. Zapewniła, że Zarząd zajmie się drogą. 
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Radna Izabela Sertel dodała, że to jest droga, która znajduje się w gminie 

Świętajno. Są cztery gminy w Powiecie Oleckim. Stwierdziła, że droga, która będzie 

remontowana Orzechówko – Giże, jest w identycznym stanie, nawet gorszym. 

Dodała, że są cztery gminy i te cztery gminy mają równe szanse na naprawę 

wszystkich dróg. 

Radna Teresa Krajewska stwierdziła, że o tym też powiedziała, że tych dróg 

jest dużo więcej. 

Radny Tomasz Kosobudzki poinformował, że na prośbę m.in. radnego gminy, 

ale również mieszkańców, chciałby zgłosić też drogę Monety - Biała Olecka – 

Lenarty. Dodał, że tam jest identyczna sytuacja, zresztą wiemy bardzo dobrze, że po 

zimie wszędzie jest taka sytuacja na drogach szutrowych. Mamy ich 100 km i tak jak 

Pani Starosta powiedziała, z roku na rok inwestujemy i miejmy nadzieję że 

zaczniemy z tych 100 km jak najszybciej schodzić w dół i za to trzymam kciuki.  

Zwrócił się z prośbą o wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg o utwardzenie, 

wyszutrowanie, wyprofilowanie drogi Monety - Biała Olecka – Lenarty oraz ścięcie 

pobocza drogi. 

Zwrócił się z prośbą o wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg o odpowiedź na 

pytanie jaki był nakład w ciągu 5 ostatnich lat na drogę szutrową Monety - Biała 

Olecka – Lenarty jeżeli chodzi o zakup kruszywa (w poprzednim roku było 50 ton), 

ewentualnie godzin sprzętu, jakiego sprzętu.  

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska poinformowała, że podane 

dane odnośnie wbudowania 50 ton pospółki kruszywowej na odcinku Biała Olecka – 

Lenarty dotyczą okresu styczeń - luty tego roku. Dodała, że wszystkie pospółki, które 

były odczytane dotyczą już tego roku. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że prawie od 20 lat 

jest radnym Powiatu Oleckiego i zawsze słyszy o tego typu problemach: drogi, 

dziury, zimowe utrzymanie dróg, a za tym idzie budżet.  

Dodał, że padły tu gorzkie słowa pod adresem Zarządu i chce pewne rzeczy 

wyjaśnić. Zapytał jakie wnioski Radni zgłosili konstruując budżet, żeby zwiększyć z 

kolei budżet Powiatowego Zarządu Dróg. Jakie były wnioski? Czego dotyczyły? Skąd 

PZD, tym samym Zarząd, który realizuje budżet uchwalony przez radnych, ma nagle 

wyremontować prawie 400 km dróg, żebyśmy takich przypadków uniknęli. Staramy 

się to robić i co roku konstruując ten budżet, zwiększamy minimalnie na tyle, na ile 

nas stać. Jesteśmy przy granicy zadłużenia jako powiat i Japonii drugiej nie 

zbudujemy, jak to jeden z polityków populistów obiecywał. Niestety to wymaga 
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kroków, podejmowanych decyzji. Decyzje w sprawie remontu, naprawy dróg 

podejmowane są zawsze w konsultacji z wójtami. To nie są oderwane decyzje, to nie 

są decyzje Zarządu, Starosty czy dyrektora PZD. I dobrze, że o tym mówimy, ale 

musimy spojrzeć na to z innej perspektywy i możliwości finansowej tego małego 

samorządu. 

Radna Teresa Krajewska stwierdziła, że z perspektywy radnej, nie miała w 

ogóle wyobrażenia, że takie drogi są u nas w powiecie. Taką wiedzę, jaki stan dróg 

jest w powiecie, posiada Zarząd. To Zarząd powinien radnym przedstawić mapę, sieć 

dróg, które powinno się wyremontować. Nie muszą być one asfaltowe, ale powinny 

być utrzymane co roku w kulturze, po których można by było przejechać, bo to są 

drogi powiatu. Trzeba nam przedstawić taki stan i wtedy będziemy podejmować 

decyzje, a nie odwrotnie. Cóż radny może wiedzieć na temat tego, ile tych kilometrów 

musimy wyremontować, jak, ile na to potrzeba pieniędzy itd. Nie wstyd jest dawać 

pieniądze, tylko wstyd jest mieć takie drogi w powiecie. O to chciałam jeszcze raz 

zaapelować. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zadał pytanie retoryczne: jeżeli w 

tym budżecie, przyjmując go za 100%, komu mamy zabrać, żeby przeznaczyć na 

drogę? Nie robić inwestycji w „Olmedica”? 

Radny Jerzy Gołembiewski stwierdził, że ma okazję rozmawiać z wójtami 

Kowal, Świętajna i Wieliczek na temat dróg i ma orientację na temat tego, jak te drogi 

wyglądają. Dodał, że zdjęcia, jakie radna Teresa Krajewska pokazała, nie są dla 

niego żadną nowością. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska poinformowała, że w 

listopadzie, grudniu przyjmowany były wieloletni plan inwestycji drogowych. 

Kolejność remontów poszczególnych dróg była uzgadniana, konsultowana z 

włodarzami poszczególnych gmin. Plan był konsultowany, później przesłany również 

do radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zapytał, czy są inne pytania do 

informacji przedłożonych przez Starostę. 

Więcej pytań i uwag do informacji Starosty nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że do Rady wpłynęły 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, w sprawie opinii o 

prawidłowości planowanej kwoty długu powiatu oraz w sprawie możliwości 

finansowania deficytu budżetu, przedstawioną w uchwale budżetowej. Obie opinie 

RIO są do wglądu wszystkich zainteresowanych radnych w biurze Rady Powiatu. 
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Przypomniał o złożeniu oświadczeń majątkowych przez Radnych. 

Z okazji Dnia Pracownika Służb Publicznych i Zatrudnienia pogratulował i 

podziękował za zaangażowanie w pracy wszystkim pracownikom Powiatowego 

Urzędu Pracy. Pogratulował również Pani Dyrektor, została doceniona przez 

Marszałka Województwa. 

Przewodniczący Rady Powiatu skierował gratulacje i podziękowania do 

funkcjonariuszy policji. Niedawno odbyło się podsumowanie działalności w roku 2022 

we wszelkich klasyfikacjach, w tym wykrywalności przestępstw. Nasza komenda 

wypadła bardzo dobrze. W wykrywalności przestępstw tzw. uciążliwych zajęła 

pierwsze miejsce w garnizonie. I za to trzeba podziękować, gdyż jako mieszkańcy 

czujemy się może odrobinę bezpieczniej. Na pewno podobnie, jak z drogami, byśmy 

chcieli, żeby to bezpieczeństwo było nawet ponad 100%. 

Nawiązał do wywiadu Burmistrza na temat kolei. Stwierdził, że jeżeli to było 

rozpoczęcie kampanii samorządowej, to określa to jako nieudany start, podobnie jak 

poczynania Pana Burmistrza w Urzędzie Miejskim w sprawach kadrowych, 

potwierdzonych wieloma wyrokami niekorzystnymi dla włodarza miasta. 

Ad 5. Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni mogą 

zgłaszać wnioski i oświadczenia. Dodał, że na posiedzeniach Komisji Stałych radni 

nie zgłosili wniosków. 

Wniosków i oświadczeń nie zgłoszono. 

Ad 6. Wnioski Komisji Stałych Rady. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że na posiedzeniach 

Komisji Stałych odbytych w dniu 21 lutego 2023 r. zgłoszono wniosek o zdjęcie z 

porządku obrad 2 uchwał. Dodał, że wnioski zostały już przegłosowane (wnioski komisji 

w załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu). 

Ad 7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa 

i porządku przy Staroście za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku stwierdził, że sprawozdanie z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i porządku przy Staroście za 2022 rok było 

omawiane oraz analizowane na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku przy 

Staroście na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, , 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel  

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z 

działalności Komisji Bezpieczeństwa i porządku przy Staroście za 2022 rok. 

(sprawozdanie w załączeniu – załącznik nr 7). 

Ad 8. Informacja z realizacji programu „Razem bezpieczniej w powiecie 

oleckim 2019-2023” za okres 31.10.2021 do 30.10.2022. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że informacja z 

realizacji programu „Razem bezpieczniej w powiecie oleckim 2019-2023” za okres 

31.10.2021 do 30.10.2022 była przesłana radnym, omawiana oraz analizowana na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionej informacji. 

Uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie informacji z realizacji programu „Razem bezpieczniej w powiecie oleckim 

2019-2023” za okres 31.10.2021 do 30.10.2022 była przesłana radnym, omawiana 

oraz analizowana na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła informację z realizacji 

programu „Razem bezpieczniej w powiecie oleckim 2019-2023” za okres 

31.10.2021 do 30.10.2022 (informacja w załączeniu – załącznik nr 8). 

Ad 9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Olecki za 2022 r. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Olecki za 2022r. 

było przesłane radnym, omawiane oraz analizowane na posiedzeniach Komisji 

Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach 

prowadzonych przez Powiat Olecki za 2022r. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z 

wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Olecki za 2022r. (sprawozdanie w załączeniu – załącznik nr 9). 

Ad 10. Przedstawienie sprawozdań z działalności Komisji powołanych przez 

Radę Powiatu w Olecku za rok 2022: 

a) sprawozdanie Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarki za 2022 rok 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

sprawozdanie, było ono omawiane na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarki za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 
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Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 

Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarki za 2022 rok (sprawozdanie w 

załączeniu – załącznik nr 10 do protokołu). 

b) sprawozdanie Komisji Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa za 2022 rok 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

sprawozdanie Komisji, było ono omawiane na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania Komisji Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie 

Komisji Zdrowia, Oświaty i Bezpieczeństwa za 2022 rok (sprawozdanie w 

załączeniu – załącznik nr 11 do protokołu). 

c) sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za 

rok 2022. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za rok 2022, 

było ono omawiane oraz analizowane na posiedzeniach Komisji Stałych. 
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Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za 

rok 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej z wykonania rocznego planu kontroli za rok 2022 (sprawozdanie w 

załączeniu – załącznik nr 12 do protokołu). 

d) sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok, 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

sprawozdanie, było ono omawiane na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 13 głosami „za” i 1 „przeciw” przyjęła 

sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2022 rok (sprawozdanie w 

załączeniu – załącznik nr 13 do protokołu). 

e) sprawozdanie Komisji Statutowej za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że radni otrzymali 

sprawozdanie, było ono omawiane na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Uwag do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcie sprawozdania Komisji Statutowej za 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 
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14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji 

Statutowej za 2022 rok (sprawozdanie w załączeniu – załącznik nr 14 do protokołu). 

Ad 11. Podjęcie uchwał: 

Ad 11 a) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki 

przebywania chorego w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o uwagi i 

pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, w wyniku głosowania, 

14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXVI/ 280 /2023 w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi na warunki przebywania chorego w Samodzielnym 

Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia (uchwała w 

załączeniu – załącznik nr 15 do protokołu). 

Ad 11 b) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku 

Kolonia. 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o uwagi i 

pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Rada Powiatu w Olecku, w obecności 14 radnych, w wyniku głosowania, 

14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVI/ 281 /2023 w sprawie przedłużenia 

terminu rozpatrzenia skargi na sytuację w Samodzielnym Publicznym Zespole 

Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 16 do protokołu). 

Ad 11 c) w sprawie przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z 

zakresu administracji rządowej. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku przypomniał, że przedłożony projekt 

uchwały był przesłany radnym, omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zadania z zakresu administracji 

rządowej. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, , 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, jednogłośnie, 14 głosami „za”, podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/ 282 /2023 w sprawie przyjęcia od Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego zadania z zakresu administracji rządowej (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 17 do protokołu). 

Ad 11 d) w sprawie powołania Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Oleckiego i 

uchwalenia jej regulaminu. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie powołania Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Oleckiego i uchwalenia jej 

regulaminu był przesłany radnym, omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Społecznej Straży Rybackiej Powiatu Oleckiego i uchwalenia jej 

regulaminu 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 
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Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr 

XXXVI/ 283 /2023 w sprawie powołania Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 

Oleckiego i uchwalenia jej regulaminu (uchwała w załączeniu – załącznik nr 18 do 

protokołu). 

Ad 11 e) w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy 

laserowej – System Szkolno-Treningowy „STRZELEC 4” w Zespole Szkół Licealnych 

i Zawodowych, ul. Wiejska 8, 19-400 Olecko. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy laserowej – 

System Szkolno-Treningowy „STRZELEC 4” w Zespole Szkół Licealnych i 

Zawodowych, ul. Wiejska 8, 19-400 Olecko był przesłany radnym, omawiany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej strzelnicy laserowej – System Szkolno-

Treningowy „STRZELEC 4” w Zespole Szkół Licealnych i Zawodowych, ul. Wiejska 

8, 19-400 Olecko  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 
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NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr 

XXXVI/ 284 /2023 w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wirtualnej 

strzelnicy laserowej – System Szkolno-Treningowy „STRZELEC 4” w Zespole Szkół 

Licealnych i Zawodowych, ul. Wiejska 8, 19-400 Olecko (uchwała w załączeniu – 

załącznik nr 19 do protokołu). 

Ad 11 f) w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, zgłoszony autopoprawką, był omawiany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, , 

Henryk Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 
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14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXVI/ 285 /2023 w sprawie 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (uchwała w załączeniu – załącznik nr 20 do 

protokołu). 

Ad 11 g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na 

lata 2023 – 2036. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2023 – 

2036 był przesłany radnym oraz omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na lata 2023 – 2036. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, jednogłośnie, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXVI/ 286 

/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Oleckiego na 

lata 2023 – 2036 (uchwała w załączeniu – załącznik nr 21 do protokołu). 

Ad 11 h) w sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały w 

sprawie zmian budżetu powiatu na rok 2023 był omawiany oraz analizowany na 

posiedzeniach Komisji Stałych. 
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Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedłożonego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu powiatu na rok 2023. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXXVI/ 287 /2023 w sprawie 

zmian budżetu powiatu na rok 2023 (uchwała w załączeniu – załącznik nr 22 do 

protokołu). 

Ad 11 i) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko był omawiany oraz 

analizowany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 

NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr 

XXXVI/ 288 /2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Olecko 

(uchwała w załączeniu – załącznik nr 23 do protokołu). 

Ad 11 j) w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Brukseli. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że projekt uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem 

Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli był przesłany 

radnym, omawiany na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Zwrócił się z prośbą o uwagi i pytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z funkcjonowaniem Biura 

Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Brukseli  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zofia Bordzio, Karol Czerwiński, Marek Dobrzyń, Andrzej Dunaj, Tomasz Dziokan, 

Jerzy Gołembiewski, Czesław Gontar, Kazimierz Iwanowski, Tomasz Kosobudzki, 

Teresa Krajewska, Danuta Maciejewska, Jerzy Openchowski, Izabela Sertel, Henryk 

Stanisław Trznadel 
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NIEOBECNI (1) 

Sławomir Karol Szerel 

Po odczytaniu opinii Komisji Stałych Rady Powiatu w Olecku (opinie komisji w 

załączeniu – załącznik nr 6 do protokołu), Rada Powiatu w Olecku, w obecności 

14 radnych, w wyniku głosowania, 14 głosami „za” , podjęła uchwałę Nr 

XXXVI/ 289 /2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej na zadania związane z 

funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w 

Brukseli (uchwała w załączeniu – załącznik nr 24 do protokołu). 

Ad 12. Odpowiedzi na zgłoszone wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że odpowiedzi 

zostały przesłane radnym, a na wnioski zgłoszone podczas dzisiejszej sesji zostaną 

przesłane. 

Ad 13. Zapytania i interpelacje radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku przypomniał, że interpelacje i 

zapytania składane są na piśmie. 

Ad 14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radna Teresa Krajewska zwróciła się z prośbą o informację w następującej 

sprawie: czy Zarząd Powiatu Olecka interweniował w Generalnej Dyrekcji Dróg i 

Autostrad na brak postępów w budowie ronda na skrzyżowaniu w kierunku Giżycka. 

Od ponad 3 miesięcy prace budowlane na tym skrzyżowaniu praktycznie zamarły. 

Utrudnienia w ruchu komplikują życie mieszkańcom i lokalnym przedsiębiorcom. Do 

miejsca pracy zmuszeni są pokonywać ponad 20 kilometrowe odległości cztery a 

czasami pięć razy dziennie. Dodała, że to jest jedna prośba, wniosek, interpelacja (w 

załączeniu – załącznik nr 25 do protokołu). 

Zadała drugie pytanie: jak duża grupa uchodźców, z wyłączeniem uchodźców 

którzy są objęci opieką instytucjonalną przebywa w Olecku. Czy to jest tylko grupa, 

która przebywa w hotelu Olecko czy teraz jednak zdarzyło się, że inni właściciele 

hoteli w Olecku również poszli tym samym śladem. Pytam o uchodźców, którzy nie 

są objęci opieką instytucji naszych, czyli nie są zakwaterowani w internacie. Tylko 

pytam o tych uchodźców, którzy są zakwaterowani w prywatnych hotelach. Wiemy, 

że taka grupa jest zakwaterowana w hotelu Olecko i teraz mieszkańcy pytają czy 

również w innych hotelach zdarzyło się, że są przyjmowani tacy uchodźcy (pytanie w 

załączeniu – załącznik nr 26 do protokołu). 
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Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że odpowiedź 

zostanie udzielona w formie pisemnej. 

Zwrócił się z pytaniem czy są inne wnioski i sprawy różne. 

Radny Tomasz Kosobudzki przypomniał, że na poprzedniej sesji poprosił, 

żeby Przewodniczący podał argumenty zamknięcia DPS-u. Dlaczego jest taka 

sytuacja i co się stało, że słyszymy, że DPS będzie się wygaszał. Wtedy Pan 

odpowiedział, że na razie nie ma odpowiedzi na ten temat i wyraził nadzieję, że 

otrzyma te informacje. 

Dodał, że otrzymał informację w formie pisemnej i na e-mailu.  

Stwierdził, że liczył na to, że może Przewodniczący w jakiś sposób przedstawi te 

informacje dodatkowe, ale jeżeli nie, to chciałby przedstawić informację, która 

wpłynęła do wszystkich Radnych: „DPS Jaśki pismem z 29 grudnia 2022 r. informuje, 

że DPS Jaśki działał na zlecenie powiatu oleckiego do końca września 2018 roku. 

Wówczas podlegał kontroli Powiatu i Starosta/ PCPR każdego roku otrzymywał 

szczegółowe sprawozdanie z działalności jednostki, bowiem taki jest obowiązek 

DPS-ów działających na zlecenie powiatu czy gminy. W 2018 roku ówczesny Zarząd, 

w tym Wicestarosta Iwanowski zrezygnował z pomocy Stowarzyszeniu w 

prowadzeniu DPS-u i nie ogłosił konkursu na zlecanie zadania prowadzenia DPS-u i 

od tamtej pory DPS działa jako placówka niepubliczna samodzielnie podpisująca 

umowy z płatnikami, jest działalnością merytoryczną Stowarzyszenia i nie ma 

obowiązku przedstawiania sprawozdań Staroście. 

Niemniej jednak podaję następujące informacje: 

- przyczyną trudnej sytuacji DPS są liczne kontrole, przeprowadzane w jednostce w 

wyniku pism rozesłanych przez Starostę (...)” 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że wszyscy radni 

otrzymali to. 

Radny Tomasz Kosobudzki stwierdził, że chciałby złożyć oświadczenie. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku zwrócił się z prośbą o zadanie 

pytania. 

Radny Tomasz Kosobudzki odpowiedział, że najpierw przeczyta, a później 

zada pytanie. Kontynuował czytanie: „(…) pisma rozesłane przez Starostę do Urzędu 

Wojewódzkiego i Państwowej Inspekcji Pracy, informujących o rzekomych 

nieprawidłowościach. Starosta w swoich pismach zarzucała m.in., że mieszkańcami 

DPS opiekują się pracownicy SPZZOD, że mieszkańcy są przenoszeni z SPZZOD 

tylko „na papierze”, miała wątpliwości z czyjego konta DPS czy SPZZOD są 



44 
 

wypłacane wynagrodzenia, i wiele innych. Kontrole odbywały się nawet nocą. Należy 

podkreślić, że doniesienia Starosty nie potwierdziły się. Natomiast spowodowały 

bardzo złą atmosferę w pracy, zmęczenie pracowników administracyjnych i członków 

Stowarzyszenia nieuzasadnionymi pomówieniami w pismach Starosty do Urzędu 

Wojewódzkiego i Państwowej Inspekcji Pracy. Ponadto przyczyną trudnej sytuacji 

jest podejmowanie przez Starostę rozmów z pracownikami DPS pomimo braku 

kompetencji ustawowych do tego, bowiem jest to jednostka niepubliczna i 

kompetentnym do przyjmowania skarg pracowników jest organ założycielski czyli 

Stowarzyszenie bądź instytucje do tego uprawnione czyli PIP, sąd pracy. W wyniku 

powyższych zdarzeń nastąpił brak motywacji członków Stowarzyszenia do dalszej 

działalności pożytku publicznego na mieniu Powiatu, brak zaufania do pracowników 

DPS, brak zaufania do obiektywizmu pracowników Urzędu Wojewódzkiego podczas 

kontroli, całkowity brak zaufania do Starosty i Zarządu Powiatu i dlatego została 

podjęta decyzja o likwidacji DPS”. 

Dodał, że nie będzie więcej czytał, w końcu tą informację otrzymaliśmy i co Zarząd 

na to? 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że nasza 

interwencja, czy prośba, zaproszenie do rozmów wynikała z dwóch bardzo ważnych 

istotnych powodów: z troski o chorych, którzy tam przebywają oraz o pracowników, 

którzy są tam zatrudnieni. Ponadto DPS działa na majątku powiatu. Stąd nasza 

troska, tak rozumiem, uczestniczyłem w tym spotkaniu. 

Dodał, że Zarząd Stowarzyszenia został zaproszony, bo trzymamy rękę jako Zarząd, 

ja jako Przewodniczący również jestem tym zainteresowany, na pulsie. Jakie są 

decyzje? Czy są jakieś terminy? I po raz kolejny podkreślam zapytanie, w czym jako 

Powiat możemy DPS-owi pomóc? Na pierwszym spotkaniu otrzymaliśmy, cały 

Zarząd uczestniczył w tym spotkaniu: Zarząd DPS-u nie oczekuje żadnej pomocy od 

powiatu, kropka. Drugie, próbujemy doprowadzić do tego, ażeby doszło do drugiego 

spotkania. Tak jak powiedziałem w celu: jak możemy pomóc pracownikom? Jakie 

będą losy osób chorych? Gdzie w przypadku likwidacji? Czy są podjęte jakiekolwiek 

decyzje, a tym samym jakiekolwiek daty są znane? Jest trudność, żeby się z 

Zarządem skontaktować. Tyle wiem na ten temat. 

Poprosił Starostę o doprecyzowanie, bo Zarząd Powiatu, Pani Starosta jest na 

bieżąco z zarządem DPS-u. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska poinformowała, że z tą 

informacją, którą przeczytał Radny Kosobudzki, wpłynęła również druga informacja, 
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której tutaj nie odczytał. Ta druga informacja to był protokół z posiedzenia walnego 

członków Stowarzyszenia. I tam był zapis, jak mnie pamięć nie zawodzi, że w czasie 

posiedzenia zabrała głos Pani Dyrektor DPS-u i odczytała protokół pokontrolny, w 

którym wskazała, iż komisja kontrolna oceniła negatywnie zakład. Nie powiem jaka to 

była kontrola, prześlę ten protokół z posiedzenia walnego do wszystkich radnych. 

Rozmowy z pracownikami, rozmowy z ludźmi, rozmowy z mieszkańcami powiatu 

oleckiego, to nie są tylko skargi, szanowni Państwo. Nie popadajmy w skrajność, że 

każdy, kto przychodzi do Starosty to skarży. Zapewniam Państwa, że nie ma takiego 

miejsca. 

Ponadto na spotkaniu z Panem Prezesem Stowarzyszenia oraz Panią Dyrektor DPS-

u, podano nam, członkom Zarządu, informacje na pytanie, dlaczego jest prowadzona 

likwidacja DPS-u. Uzyskaliśmy odpowiedź: ze względu na finanse, gdyż 19 

podopiecznych nie utrzyma, nie jest w stanie, środki jakie pozyskują od tych 

pensjonariuszy na ich utrzymanie, DPS nie jest w stanie utrzymać, opłacić 

pracowników, innych mediów, leków. Powiedziano nam również wówczas, że musi 

być co najmniej 40 pensjonariuszy, aby utrzymać DPS. 

Wracając do początku tej informacji, zadania z opieki paliatywnej, jaka jest w ogóle 

prowadzona w DPS, powiat olecki wywiązuje się … 

Głos z sali – nie ma czegoś takiego. 

Starosta Olecki – Marzanna Pojawa-Grajewska - wywiązuje się poprzez 

prowadzenie DPS w Kowalach Oleckich. 

Radna Teresa Krajewska - czy korzystając z okazji, że na naszym posiedzeniu 

dzisiejszej sesji obecna jest Pani Dyrektor, mogę Pani Dyrektor zadać pytanie takiej 

treści: ile osób traci w DPS pracę i czy ci podopieczni z DPS znajdą miejsce w 

Państwa placówce? 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że Pani Dyrektor jest 

Dyrektorem SPZZOD, natomiast nie jest Dyrektorem DPS. To są dwie odrębne 

jednostki. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz - mogę 

odpowiedzieć? Emilia Urbanowicz. Rzeczywiście jestem Dyrektorem Zakładu Opieki 

Długoterminowej, ale zrozumiałam dokładnie pytanie Pani Radnej. Pytanie było czy 

mieszkańcy DPS znajdą miejsce w zakładzie i w tej części chcę odpowiedzieć. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – ja zrozumiałem czy znajdą 

miejsce i gdzie, tak?  
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Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz - Pan wyraził 

troskę o mieszkańców DPS-u i rozumiem, że Pani Radna również. 

W DPS-ie nie prowadzi się usług paliatywnych i stąd była taka reakcja osób, które 

merytorycznie znają określenia. Usługi paliatywne to są usługi dla osób z chorobą 

nowotworową, przedśmiertne. W DPS takich osób nie ma. DPS to jest miejsce 

zastępujące ludziom dom, ludziom, którzy potrzebują opieki. 

W tym DPS-ie rzeczywiście, z tego co wiem, stan pacjentów jest różny i na chwilę 

obecną nie odpowiem ile, ale rzeczywiście wpłynęło już kilka skierowań tych osób do 

zakładu i zostali umieszczeni. Czyli te dokumenty zostały umieszczone w kolejce. 

Jak przyjdzie kolejka tych osób, te osoby, które się kwalifikują do ZOL-u, będą 

przyjęci. Na pewno nie będą to wszyscy, bo jak obserwuję prowadzoną rehabilitację 

na podwórku z tymi ludźmi, to nie wszyscy się kwalifikują, bo są powiem zbyt zdrowi 

na Zakład Opiekuńczo-Leczniczy. Ale myślę, że ponad połowa tych osób kwalifikuje 

się do ZOL-u. I jeżeli lekarz zakwalifikuje, to na pewno według kolejności 

przysługujących będą przyjęci. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – padło tu słowo kolejka. Jeżeli 

mogę doprecyzować, to właśnie jak długi jest okres oczekiwania na dziś? 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz - to zależy. Zależy 

przede wszystkim od jednostki chorobowej i zależy od płci. Bo na chwilę obecną nie 

mamy mężczyzn w kolejce. I jeżeli mamy skierowanie mężczyzny, to praktycznie, tak 

Pani Ewo, dobrze mówię, to prawie przyjmujemy na bieżąco. 

Natomiast mamy bardzo dużo kobiet, co jest w zasadzie uwarunkowane długością 

życia mężczyzn i kobiet. Dla kobiet niestety jest chyba około 20 osób czekających w 

kolejce. Także to jest okres kilku miesięcy czekania.  

Osoby z chorobą nowotworową, osoby z rozległymi odleżynami przyjmujemy na 

bieżąco. 

Radny Tomasz Kosobudzki - jeżeli mogę zapytać Pani Dyrektor, co z tym 

ostatnim piętrem w takim razie, jakie są plany? Rozumiem, że kontrakt jest 

podpisany na konkretną ilość łóżek itd., ale jeżeli ten DPS nam się wygasi, że tak 

powiem, to co z tym ostatnim piętrem, czy są jakieś plany ewentualnie? 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – to jest mienie powiatu. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz - na chwilę 

obecną to jest mienie powiatu w zarządzie Zakładu Opieki Długoterminowej 

przekazane notarialnie. Na chwilę obecną nie wpłynęło do mnie żadne pismo ze 
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Stowarzyszenia o rozwiązanie umowy. Obowiązuje nas trzymiesięczny okres 

wypowiedzenia, nie mam takiego wypowiedzenia. 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - ja mam pytanie takie do Pana 

Gołembiewskiego, jeśli można, bo 2 dni temu spotkaliśmy się tutaj w tym samym 

praktycznie gronie, no jest nas na pewno troszkę więcej. Ale 2 dni temu spotkaliśmy 

się na tej Komisji Skarg i Wniosków. Po czym Pan mówi innym osobom, że któraś z 

nas zadzwoniła do Pana o 15.05 i powiedziała, żeby Pan w ogóle nie wierzył w to, co 

my tutaj mówiłyśmy. 

I chciałabym, żeby Pan to jakoś tak się do tego odniósł, jak to wyszło. I jeszcze moje 

takie drugie pytanie, czy tak łatwo zdobyć do Pana numer, bo na stronie chyba 

Starostwa nie ma za bardzo [niesłyszalne]. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – czy Pan Radny chce zabrać głos? 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - bo to takie zdziwienie, wierzę, 

że Pan właśnie Radny bardzo często mówi, że „pracownicy dzwonią do mnie” i tu 

cztery osoby, tam jedna. 

Radny Jerzy Gołembiewski - oczywiście, że odpowiem na to pytanie. Po 

spotkaniu chyba z Paniami i z Panią Basią Szafranowską, nie ukrywam tego, gdzie 

byłem w Jaśkach, przyjechałem nie do Starostwa, do Starostwa może nie. 

Głosy z sali - nam chodzi o te 2 dni temu. 

Radny Jerzy Gołembiewski - a ostatnio, ale ja wrócę do tego też. 

Otrzymałem dokładnie cztery albo trzy telefony, nie pamiętam, że „Panie Jurku niech 

Pan nie wierzy tym Paniom, z którymi Pan się spotkał”. Była taka gadka po ostatniej 

naszej komisji. Oczywiście nie zdążyłem wsiąść do samochodu, otrzymuje również... 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - zapewne anonimowe, tak, 

telefony? 

Radny Jerzy Gołembiewski - proszę? 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - zapewne anonimowe, tak, w 

większości przypadków? 

Radny Jerzy Gołembiewski - tak, oczywiście, że tak. Nie wnikałem w to. 

Otrzymuję również telefon: „Panie Jurku niech Pan nie wierzy, to co było...”, tzn. 

znaczy akurat nic nie było, tylko po prostu była obrona Pani Baranowskiej. I nie 

ukrywam, jeszcze mogę powiedzieć to, co mówiłem wczoraj dla Pani Dyrektor. 

Pozwoliłem sobie wczoraj porozmawiać z Paniami, nie bawię się w detektywa, 

porozmawiać z Paniami, które pracowały w „Jaśkach” i które potwierdziły to, co było 
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przedwczoraj odczytane we wtorek przez Pana Przewodniczącego Dziokana. 

Dziękuję i tyle mam do powiedzenia. 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - ja jeszcze chciałabym tutaj 

kontynuować, bo jesteśmy (...) [niesłyszalne] 

Głos z sali – osoba zwolniona dyscyplinarnie z pracy za bicie pacjenta to jest 

autorytet dla Pana? 

Radny Jerzy Gołembiewski - proszę Panią, ale momencik, zaraz momencik. 

Ja nie wiem czy ona została zwolniona dyscyplinarnie. Ale słuchajcie Panie, 

momencik, bo zaraz tutaj chaos się zrobi. 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - nie, chodzi mi o to, że tutaj 

jesteśmy obecni [niesłyszalne] i skoro któraś z nas dzwoniła, a my wszystkie tutaj 

obecne chcemy powiedzieć, że żadna się do tego nie przyznaje [niezrozumiałe]. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – nikt nie dzwonił, to jest słowo 

przeciw słowu. 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - dobrze, ale dlaczego Pan np. 

szuka osób, które kiedyś wcześniej u nas pracowały, co one myślą o atmosferze w 

naszej pracy, a Pan nie przyjedzie do nas i do tych aktualnie pracujących nie zada 

tego pytania. 

Radny Jerzy Gołembiewski - proszę Panią, ja jeszcze Pani raz powiem. Ja z 

Wami rozmawiałem i po ostatnim odczytaniu opinii... 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - ale to nie chodzi o wcześniej. 

Skoro są jakieś zarzuty do nas, to do nas trzeba przyjechać i z nami porozmawiać, a 

nie jeździć po osobach, które zostały dyscyplinarne od nas zwolnione. No to, to jest 

coś nie tak. 

Radny Jerzy Gołembiewski - ja nie wiem czy one zostały dyscyplinarnie 

zwolnione, czy nie. Rozmawiałem z trzema dokładnie Paniami, nawet z jednym 

panem też… 

Głosy z sali - aaa 

Radny Jerzy Gołembiewski - przyznaję się no, którzy potwierdzili Pani 

Baranowskiej tą opinię, która była odczytana. 

- [niesłyszalne] 

Radny Jerzy Gołembiewski - proszę Panią, ja nie wiem czy to nie będzie 

więcej osób, ja po prostu mam takie odczucie, że u Was jest tak pół na pół. 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka – [niesłyszalne] Pan chce 

namieszać w naszym środowisku, bo my się dobrze trzymamy. 
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Radny Jerzy Gołembiewski - nie, nie proszę Panią. 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - no to proszę powiedzieć, która 

z nas do Pana zadzwoniła. 

Radny Jerzy Gołembiewski - proszę Panią, ja mówiłem tym Paniom, że na 

pewno nazwiska nie powiem. 

Głosy z sali - [niesłyszalne] 

Głosy z sali – jesteśmy wszystkie. 

Radny Jerzy Gołembiewski - ja twarzy nie widziałem. 

Głosy z sali - [niesłyszalne] 

Radny Jerzy Gołembiewski - Ja powiem tylko jedno. Ja na początku byłem, 

no nie powiem, i jedna strona i druga strona. Ale po tym, co było odczytane przez 

Panią Baranowską, że ktoś tam ją, nawet zapłaciła karę, mnie zbulwersowało nawet 

to. W Urzędzie Skarbowym, gdzie mając chorego męża na raka, się Panie tak do niej 

zachowują? 

Głosy z sali- [niesłyszalne] 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - proszę iść do sądu i Pan 

dostanie nazwisko, kto to zgłosił, bo to żadna z nas. Proszę nas nie oskarżać. 

Głosy z sali - [niesłyszalne] 

Radny Jerzy Gołembiewski - ale ja Pań wcale nie oskarżam.  

Głosy z sali - [niesłyszalne]  

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - jak ktoś coś zrobi, to musi się 

liczyć z konsekwencjami, no niestety.  

Głosy z sali – przykro nam bardzo. 

Rehabilitantka z SPZZOD - Joanna Janicka - my do tego nic nie mamy. 

Radny Jerzy Gołembiewski – ale ja Was wcale nie oskarżam.  

Głosy z sali – [niezrozumiałe] przed chwilą Pan powiedział. 

Radny Jerzy Gołembiewski – ja tylko powiedziałam, że ktoś. Czy ja 

powiedziałem [niesłyszalne]. No ja myślę, że ta dyskusja nie ma sensu, także 

dziękuję bardzo. 

Głosy z sali – [niezrozumiałe]  

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz - Szanowni 

Państwo, pozwólcie, że przeczytam fragment bardzo krótki pewnego artykułu: „W 

prawie Mojżesz nakazał nam takie kamienować. A Ty co mówisz? Mówili to 

wystawiając go na próbę, aby mieli o co go oskarżać. Lecz Jezus nachyliwszy się 

pisał palcem po ziemi. A kiedy w dalszym ciągu go pytali, podniósł się i rzekł do nich: 
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Kto z was jest bez grzechu, niech pierwszy rzuci na nią kamień. I powtórnie 

nachyliwszy się, pisał na ziemi. Kiedy to usłyszeli, wszyscy jeden po drugim zaczęli 

odchodzić, poczynając od starszych, aż do ostatnich. Według polecenia zawartego w 

Księdze Powtórzonego Prawa, egzekucję powinni rozpocząć świadkowie. Jezus 

zaskakuje wszystkich, wprowadzając rewolucyjny wariant. Pierwszymi nie powinni 

być ci, którzy widzieli, ale ci, którzy mogą nazwać się wolnymi od grzechu. Najpierw 

trzeba przygotować listę swoich cnót, pokazać certyfikat swojej niewinności, tylko 

wtedy będziesz mógł rozpocząć kamienowanie. Ten, który powoduje tragedię, jest 

pierwszy, zawsze pierwszy kamień. To są podejrzenia, to są plotki. Potem nadciąga 

grad. Czy potrafię jako pierwszy odejść od miejsc, gdzie w ten sposób kogoś się 

kamienuje, zwłaszcza za jego plecami. Ja ciebie nie potępiam. Idź, a od tej chwili już 

nie grzesz. Te słowa Jezus mówi do kobiety. Pozostali odchodzą dobrowolnie. Ich 

problemem nie jest już nie grzesz, ale to, by zacząć uznawać się za grzeszników. 

Chrystus poprosił ich, by zajrzeli do własnego wnętrza, a nie w kierunku 

cudzołożnicy. I tak proces, który miał być głośny, został uwewnętrzniony. Czy ja 

szukam ciszy, gdy staje przed Bogiem?”. 

Proszę Państwa, przepraszam za ten fragment. To jest Ewangelia na niedzielę, 

opublikowana na stronie Radia Maryja. 

Proszę Państwa, na nas właśnie spadł grad. Przez plotki, przez pomówienia, przez 

oszczerstwa spadł na nas grad. I proszę Państwa, najwyższy czas, żebyście, my 

wszyscy zajrzeli do swojego wnętrza. Ja nie jestem święta, znam swoje cechy i 

dobre i złe. 

Pozwoliłam sobie na tą ewangelię z tego względu, że jest sezon poświąteczny i 

ksiądz proboszcz chodzi po domach, zresztą był, wśród tutaj nas jest osoba, u której 

był i może być świadkiem. Opowiada, że jestem stara, wredna i już powinnam sobie 

pójść. Opowiada, jakie to przestępstwa są naszym zakładzie, chodzi zbiera plotki. To 

ja pozwoliłam sobie na głoszenie miłosierdzia, bo ja wyobrażam sobie, że kolęda nie 

na tym polega. 

Pan Radny Gołembiewski wczoraj mi powiedział, że prywatnie, bo spytałam go czy 

robi to jako Przewodniczący Komisji czy prywatnie, powiedział, że prywatnie. Że 

prywatnie jeździ do ludzi, którzy u nas pracowali, pracowali podkreślam. Co mają do 

powiedzenia. Między innymi był u kobiety, którą zwolniłam rzeczywiście, zwolniłam 

za niewłaściwe traktowanie pacjenta. 

Ale proszę Państwa, mam wrażenie, że to już jest wasza desperacja. Szukacie 

świadków. My zawierzyliśmy Państwu, byliśmy tutaj dwa dni temu. Uwierzyliśmy, że 
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wy chcecie rzeczywiście z nami rozmawiać. Do czego wy zmierzacie? 

Zlikwidowaliście, z tego co tu słyszymy, Dom Pomocy Społecznej, bo 

zlikwidowaliście Wy ten Dom Pomocy Społecznej. Ja go zakładałam. Ja go 

zakładałam i to, że 19 łóżek było i pozwoliło na tyle lat funkcjonowania i było dobrze. 

Ale jeżeli mamy, mają pracownicy, mają członkowie Stowarzyszenia. Dlaczego 

mówię „mamy”, bo ja nie należę już do tego Stowarzyszenia. Ale ja temu 

Stowarzyszeniu pomagam. Bo inaczej pomagam i inaczej reagują sponsorzy na 

mnie, kiedy wpłacają darowizny. Inaczej reagują osoby, kiedy ja proponuje szkolenie. 

Ja pracuję, robię szkolenie i biorę dużo mniej pieniędzy za to niż bierze 

Stowarzyszenie, to jest plus. Ja im pomagam, ale czy Państwo chcieliby robić coś i 

walczyć o to? To jest działalność pożytku publicznego. Robiliśmy dobrą robotę. 

Proszę zauważyć do czego to zmierza. Ksiądz chodzi po kolędzie, szkaluje nas. Pan 

Gołembiewski jeździ po ludziach, pyta, roznosi plotki, zbiera plotki, żeby tak jak 

powiedział, żeby mieć świadków w sądzie. 

Jeszcze raz może poszukajmy wszyscy, co napisane jest na piasku. Dziękuję 

bardzo. 

[oklaski]  

Radny Jerzy Gołembiewski - ja może tak do Pani Dyrektor ad vocem. Pani 

Dyrektor, ja nie jeżdżę po pierwsze i nie roznoszę plotek. Proszę to też przyjąć do 

wiadomości. Bo ja mówię, ja byłem po waszym pierwszym spotkaniu. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – przepraszam, to 

nie jest miejsce na takie dyskusje. Pan powiedział, że mnie wezwie na przesłuchanie 

i czekam. 

Radny Jerzy Gołembiewski - dobrze, teraz ja może dla Pani odczytam 

dlaczego, tak? 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – ja sobie nie 

życzę, żeby Pan jeździł i na mój temat zbierał wiadomości. Proszę powiedzieć, ja 

zwracam się teraz do prawnika, czy to są kompetencje radnego? Czy to są 

kompetencje radnego, jeździć do ludzi po domach i zbierać informacje? 

Radny Jerzy Gołembiewski - ja po domach, proszę Panią, nie jeździłem, po 

pierwsze. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – no to nie po 

domach, wczoraj Pan tak powiedział. A jeszcze oprócz tego proszę poszukać na 

piasku własnych grzechów. 



52 
 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – dzisiaj tego nie rozstrzygniemy. 

[niesłyszalne]  

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – ale ja zapytałam 

czy to są kompetencje radnego. 

Radca Prawny – Sławomir Mitros - proszę Państwa, radny wykonuje mandat 

radnego i to są określone zasady. Może w ramach tego mandatu rozmawiać z 

ludźmi, bo, Panie Przewodniczący, radny nie uzyskuje informacji. Mamy tutaj dzisiaj 

przykłady, choćby składanych zapytań i interpelacji. Skąd radni to wiedzą? Ponieważ 

rozmawiają z ludźmi. I to jest zasada. 

Ja nie wiem, ja za Panem Radnym nie jeżdżę, nie wiem co on robi, więc tak 

naprawdę, to nie jest pytanie do mnie. Ale proszę Państwa, jeśli radny nie będzie 

mógł rozmawiać z ludźmi, to po co ma być radnym? A to, czy rozmawia z takimi, czy 

z innymi, czy każdemu to się podoba, radny wykonuje tak mandat, żeby 

reprezentować mieszkańców, którzy go wybrali. Jeśli źle reprezentuje, mieszkańcy 

weryfikują go przy takiej czynności, która nazywa się wybory. I w związku z tym, 

proszę Państwa, można dyskutować o tym czy radny wykonuje go dobrze, czy 

niedobrze, ale to tak i tak ocenią wyborcy.  

Radny Jerzy Gołembiewski - i Pani Dyrektor, ja jeszcze dzisiaj raz odczytam, 

bo Pani mówi, że my żeśmy Panią wezwali na przesłuchanie. Wpłynęło pismo i 

proszę posłuchać: „Uprzejmie informuję, że Zarząd Powiatu w Olecku na posiedzeniu 

w dniu 15 lutego 2023 r. zapoznał się z projektem uchwały Rady Powiatu w Olecku w 

sprawie rozpatrzenia skargi na warunki przybywania chorego w Samodzielnym 

Publicznym Zespole Zakładów Opieki Długoterminowej w Olecku Kolonia. 

Zarząd Powiatu wnioskuje (jeszcze raz powtórzę) wnioskuje o przeprowadzenie 

rozmowy z Dyrektorem Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 

Długoterminowej, w celu ustosunkowania się do wyżej wymienionej skargi”.  

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska - dzień dobry wszystkim. 

Nazywam się Baranowska Dorota i byłam do tej pory opiekunem medycznym, w tej 

chwili jestem opiekunem osób starszych. 

We wtorek był czytany ten mój list, tam wszystko wyjaśniłam. Odniosę się jeszcze do 

tego w kilku punktach. Takie najważniejsze wyszczególniłam, żeby po prostu 

dopełnić tego, czy mam jakąś szansę wygrać z tym, co się ze mną dzieje w tej chwili. 

To co one ze mną robią i Pani Dyrektor tu przytacza Biblię, a kto za plecami mnie 

obgaduje w zakładzie, jakie rzeczy są na mnie wygadywane. Same o tym wiecie, bo 
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to mówicie. A są dziewczyny, które są naprawdę pracowite. Gdzie są nasze 

opiekunki? Gdzie są opiekunki? 

Głos z sali – jestem. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska - jedna, która bardzo brzydko się 

odnosi do pacjentów. 

Głosy z sali – nieprawda [niezrozumiałe] 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – nieprawda? osoba powiedziała, 

która to słyszała… 

Głosy z sali –[niezrozumiałe] 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – nie, w tej chwili ja mówię. 

Skończę i proszę bardzo. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – bardzo proszę, proszę nie 

przerywać, za chwilę udzielę Pani głosu. Proszę bardzo. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – i słuchajcie Państwo, przede 

wszystkim moja sprawa wpłynęła dlatego, że poskarżyłam się, że został 

zastosowany wobec mnie, przede wszystkim wypowiedziana, wypisana na stronie 

zakładowej - kłamstwo i zaczął się mobbing. I to była skarga na Panią Dyrektor. 

Co one tu wszystko robią? Ja do nich nic nie mam. Ja tylko pożaliłam się na Panią 

Dyrektor, bo napisałam do Pani Dyrektor list, w którym przedstawiłam jaka była 

rozmowa, a ona zupełnie inaczej to przedstawiła to niewiarygodne kłamstwo. I nawet 

odpowiedzi nie dostałam od Pani Dyrektor. Ja nie chciałam tego, żeby to tak się 

skończyło. Chciałam tylko, żeby usunęła ten link, tą wiadomość z Facebooka. 

Dlaczego mają inni wszyscy, podała moje dane osobowe, przecież chronione są. 

Gdzie jest RODO? I po prostu, się zdenerwowałam, ale nie wiem dlaczego właśnie te 

dziewczyny wszystko tak ogarnęły. Ja tylko chciałam od Pani Dyrektor 

wytłumaczenia tego i żeby powiedziała dziewczynom, że jednak to co napisała, to 

jest nieprawda. 

Pani Dyrektor, rozmawiałyśmy przez telefon, rozmowa była zupełnie inna i Pani 

przytacza Biblię? Ja też jestem katoliczką, ale ja strasznie nie lubię kłamstwa. To jest 

przede wszystkim pierwszy punkt. 

Do drugiego punktu, właśnie na komisji padło pytanie: „skoro Pani jest tak źle, czemu 

Pani nie odejdzie z pracy”. Dlaczego ja mam odejść z pracy? Ja lubię tą pracą, ja 

lubię pracować i nieść pomoc tym leżącym osobom. Dziewczyny, wiecie jaka jestem, 

i każdy zresztą, kto pracuje… 

Głosy z sali – widzimy właśnie. 
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Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – tak. I oczywiście lubię tą pracę i 

się w niej spełniam. I wszyscy wiedzą, że dla mnie jest najważniejsze dobro i 

bezpieczeństwo pacjenta. 

Wiem, że wyrażając swoją opinię narażam się na złe traktowanie i mobbing ze strony 

współpracowników, ale ktoś tu zapomniał, że podejmując tą pracę w tej jednostce nie 

chodzi tutaj o nas, tylko o tych leżących pacjentów. 

Robiąc szkołę opiekuna medycznego uczyli nas, że praca wymaga współpracy w 

zespołach. O jakiej współpracy mówimy, możemy tu mówić, skoro nie znamy 

obowiązków rehabilitacji, nie wiemy nawet o co możemy ich poprosić. Czy tak 

naprawdę w czym mogą nam pomóc? Gdy do pracy przyszła nowa rehabilitantka, to 

przez pewien czas była wspaniała atmosfera, ponieważ ona nam pomagała we 

wszystkim. Niestety, gdy z innych pięter dziewczyny się dowiedziały, to zaczęły na 

nią najeżdżać i przestała niestety nam pomagać. 

Głosy z sali [śmiech] 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – taka jest prawda, to nie ma się z 

czego śmiać. 

Głos z sali – proszę Cię… 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – następna sprawa. W pracy jeżeli 

zaistnieją jakieś konflikty między współpracownikami, jest to zamiatane, potocznie 

mówiąc, pod dywan albo kończy się przeniesieniem opiekunki na inne piętro. 

Oczywiście w czerwcu zostałam źle potraktowana przez pielęgniarkę na nocnym 

dyżurze, dzwoniłam wtedy o 21.30 wieczorem do oddziałowej i powiedziałam co się 

wydarzyło. Więc tutaj taka była reakcja, że poprosiłam o przeniesienie mnie na 

drugie piętro, bo nie będę z tą pielęgniarką współpracować. I dobrze by było, żeby 

jednak to była chociaż rozmowa z tą pielęgniarką, ale to zostało tylko, że ja 

przeszłam na drugie piętro i tyle było rozmowy. A kiedyś Pani Dyrektor powiedziała 

na zebraniu w ten sposób, że wy nie musicie się w pracy kochać, natomiast musicie 

ze sobą współpracować i odnosić się do ciebie z szacunkiem. 

Głosy z sali – no właśnie, w dwie strony to działa [niezrozumiałe] 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – tak, z szacunkiem, no właśnie. 

Na komisję poprosiłam Przewodniczącego o przeczytanie mojego pisma, 

dotyczącego traktowania mnie przez zakład, w którym piśmie stwierdzam 

zachowanie przedstawiciela opiekunek w stosunku do pacjenta, a ona siedząc tutaj 

przedwczoraj, śmiejąc się powiedziała: „to o mnie”. Pytam się, czy ze strony Pani 

Dyrektor jest przyzwolenie na takie zachowanie? Gdzie się podziały takie wartości 
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jak empatia, wrażliwość, cierpliwość, rzetelność, opiekuńczość, wyrozumiałość? Czy 

to nie na takich wartościach powinna kierować się opiekunka? 

Natomiast w sprawie kąpieli pacjentów, przyczepione zostało do mnie, że wysłałam 

grafik do NFZ. Już odniosłam się do tego w piśmie. To, że pacjenci są kąpani raz czy 

dwa w miesiącu to nie moja wina. To jest wina obsady, ponieważ jest za mało 

opiekunek. Tym bardziej, że jest dużo pojedynczych dyżurów. Niestety na 

pojedynczym dyżurze nie da się wykąpać osoby leżącej, w takich przypadkach są 

wymagane dwie opiekunki, tym bardziej, że na oddziale jest większość pacjentów 

leżących, a mniej chodzących. 

Przykładowo w szpitalu, gdzie pacjenci zazwyczaj są chodzący, a nieliczni tylko 

leżący, można spotkać cztery pielęgniarki i jeszcze do tego opiekunkę. 

Czy tak trudno jest, że walcząc o siebie, walczę o inne opiekunki? My po prostu 

mamy dosyć pojedynczych dyżurów. 

Tu zwracam się do całej Rady i Pani Dyrektor: proszę o zrobienie czegoś, żebyśmy 

my opiekunki, pielęgniarki miały taką obsadę, w której bez problemu zrobimy 

wszystko, aby pacjent czuł się komfortowo. Nam o wiele lepiej pracuje się, gdy 

słyszymy pochwały od rodzin, a nie pytanie czy tato był, czy mama byli kąpani, 

ponieważ wyglądają na brudnych, paznokcie brudne, nie obcięte, włosy 

przetłuszczone. Trzeba pamiętać, że to świadczy o opiekunkach. Tylko trzeba 

zrozumieć, że jedna osoba gdyby starała się jak najbardziej, to nie jest w stanie tego 

wykonać. 

Ktoś mnie uświadomił z Rady i Komisji, że Rada i Komisja to nie sąd i nikt tu nie 

będzie sądzić Pani Dyrektor. Ale gdzie podział się ten pacjent, dla którego powstała 

właśnie taka jednostka? Czy on tu nie jest… 

Głosy z sali – [niezrozumiałe] wstyd. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – No mówię tylko to, co się dzieje. 

Głos z sali – halo, jestem przedstawicielką opiekunek, pracuje u nas (...) 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – chwileczkę, ja jeszcze nie 

skończyłam. 

Głos z sali – no to szybciej. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – a gdzie ci to śpieszno? 

Głos z sali – do pracy[niezrozumiałe].  

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – (…) najważniejszy. Czy my 

opiekunki nie mamy prawa walczyć, by w godnych warunkach pracować? Wiem, że 
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część personelu gdyby nie bała się o utratę pracy, to potwierdziłaby moje słowa, ale 

że jest tak, a nie inaczej to nic na to nie poradzę. 

Tylko mnie zastanawia zawsze, że każda kontrola zaczyna się w biurze i kończy się 

w biurze. Dlaczego nikt z nami nigdy nie rozmawia? Czy my jesteśmy tylko od 

brudnej roboty? Wcześniej było inaczej, dyżury pojedyncze trafiały się rzadko, 

pacjenci przynajmniej raz w tygodniu byli kąpani pod prysznicem i nie było tu mowy, 

że coś śmierdzi. 

Także proszę się zastanowić droga Rado, czy walcząc o dobre imię, bierzecie mnie 

pod uwagę, czy już na początku zostałam skreślona jako zwykła opiekunka, dająca 

serce ludziom chorym i niesamodzielnym, być może nawet komuś bliskiemu z 

waszego otoczenia. 

Wiem również, że nie mam szansy z Panią Dyrektor i z jej polityką, na którą się nie 

zgadzam. Na jednym z zebrań posiedzenia, zresztą nie raz, powiedziała w ten 

sposób, że „pojedyncze dyżury to nie jest kara, to jest nagroda”. To ja dziękuję za 

taką nagrodę. 

Głosy z sali – nie, nie, nigdy nie słyszałyśmy. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – nie, no pewnie przecież. Tak, 

nigdy nic nie słyszycie, tylko to co Wam pasuje. Dlaczego, pytam się, nie ma żadnej 

z opiekunek? One się boją, są zastraszone, boją się, że stracą pracę. 

Dzwonią do mnie i mówią o tym. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – ja rozumiem, że… czy kończy 

Pani? 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – kończę, tak. Dziękuję bardzo 

(wystąpienie w załączeniu – załącznik nr 27 do protokołu).  

Barbara Malinowska – nazywam się Barbara Malinowska. Jestem opiekunką. 

Jest zatrudnionych 22 opiekunki. 3 opiekunów przebywa w tej chwili na zwolnieniu 

dłuższym.  

Głos z sali – w tym Pani Baranowska. 

Barbara Malinowska – opiekunka - to jest 25. Wpłynęła skarga, to pismo 

otwarte, list otwarty. Tam pisało, że praca pracowników, opiekunów. W jakim 

imieniu? My tego listu nie widzieliśmy, nikomu nie przekazano, nikt nie czytał, nikt nie 

widział, tylko było zaniesione. Nie wiem, tam jest trzy osoby czy cztery. My nie 

wiemy, ile ludzi podpisało, a poszła fama, że wszyscy. Jest nas 25 osób. 

Tak, a ostatnio zostałam opisana przez Panią Dorotę bardzo brzydko. Ja jestem, nie 

chwalę się, opiekunką, gdzie się nigdy nie odezwałam tak brzydko do pacjenta. Co 
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napisała Pani Dorota, to chyba wszystko o sobie, bo ja tak dobrze Pani Doroty nie 

znam. Ja pracuję 4 lata, ja mogę tu sprowadzić full, którzy mieli rodziny, 

podziękowania dla mnie, powiedzieli „Pani to jest anioł”. A tu: żryj, [niezrozumiałe]. W 

jakich my czasach żyjemy? 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – mam Ci przyprowadzić świadka, 

który to słyszał? 

Barbara Malinowska – opiekunka - przyprowadź, tak. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – nie ma problemu. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Szanowne Panie, rozumiem, że 

Pani skończyła, tak? 

Barbara Malinowska – opiekunka - tak, tylko jeszcze właśnie o tą skargę, 

o ten jeden list otwarty na Panią Dyrektor. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – ale jaki list otwarty, tu mówimy o 

mnie. Ta sprawa dotyczy mnie, żadnego listu otwartego. 

Barbara Malinowska – opiekunka - ale jest skarga, jest nierozpatrzony list 

jeszcze.  

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – ale to chyba było decydowane. 

Głosy z sali - [niesłyszalne] nie, opiekunek. 

Barbara Malinowska – opiekunka – ale to chyba nie ten temat. 

Głosy z sali - [niesłyszalne] ten. 

Barbara Malinowska – opiekunka – skoro napisałaś Dorota, nikomu nie 

pokazałaś tego listu, ja nie czytałam. 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – ale co takiego? 

Barbara Malinowska – opiekunka – no list o skargę na Panią Dyrektor, że u 

nas jest taka praca. 

[niesłyszalne]  

Barbara Malinowska – opiekunka – było podpisanych nie ty jedna, później się 

przyznałaś, pierwsza.  

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – ja? Powiedz, bo założę sprawę 

Basia Tobie za to, że oczerniasz mnie. Do kogo ja się przyznałam? Do kogo, kiedy i 

gdzie? [niesłyszalne] 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Szanowne Panie, my nie 

rozstrzygniemy tego sporu, to jest słowo przeciw słowu, bardzo spokojnie, 

proszę emocje nieco ugasić. Bardzo proszę. 
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Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – Szanowni 

Państwo, to jest efekt waszych działań. Ja bardzo proszę, zwracam się do 

pracowników, uspokójcie się i zakończmy dyskusję. 

Pani Doroto, jest mi niezwykle przykro, ponieważ nawet w piśmie do Starostwa 

napisałam, że jest Pani naprawdę… 

Pracownik SPZZOD – Dorota Baranowska – tak 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – ale proszę mi 

teraz pozwolić powiedzieć. Że Pani jest bardzo oddanym pracownikiem dla 

pacjentów. 

Chciałam Państwu powiedzieć, że Pani Dorota jest od jakiegoś czasu na zwolnieniu 

lekarskim i między innymi przez to inne opiekunki mają pojedyncze dyżury. 

Dzisiaj Pani też jest na zwolnieniu. I Pani powiedziała, że Pani może sobie chodzić 

gdzie chce, bo lekarz powiedział, że jak Pani służy to zdrowiu, to Pani może iść tam, 

gdzie Pani chce. Przepraszam bardzo, czy to jest miejsce, które służy zdrowiu 

psychicznemu? Powiedziała Pani jestem na tabletkach. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – to jest pytanie retoryczne, nie 

odpowiemy na nie dzisiaj. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz –ja chciałabym 

skończyć. Jeszcze raz podkreślam, napisałam do Pani Starosty: jest Pani bardzo 

dobrym, oddanym pracownikiem dla pacjentów. Niestety jest Pani trudną osobą do 

współpracy, a ta cecha jest niezwykle ważna. Ja wiem, że Pani widzi siebie jako 

rewelacyjną, wspaniałą osobę. Ale proszę Pani, ja widzę wszystkich pracowników. Ja 

nie mogę tylko Pani nagrodzić, ja muszę być obiektywna do wszystkich. I niestety, 

ale ja mam ciągle problem, bo teraz przychodzą do mnie opiekunki, pielęgniarki i 

mówią: proszę mnie nie wstawiać z grafikiem jak Dorota wróci do pracy. Co ja mam 

zrobić? Przecież Pani nie będzie miała pojedynczych dyżurów, bo nie chcą. Proszę 

nie mówić, że te osoby się mnie boją. Czy ktoś z Państwa przyszedł na moje 

polecenie? Proszę powiedzieć. 

Głosy z sali – nie. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – Pani Ewa dzisiaj 

przyszła spytać, czy ona może iść na sesję. Pani Iwona przyszła, Pani Renia 

przyszła czy może iść na sesję. Pani Małgosia, pierwszy raz ją widzę. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – nie rozstrzygniemy dzisiaj kwestii 

kto z kim i kwestii układania grafiku. 
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Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – tak, ale ja chcę 

pokazać, że to doprowadziliście do tego. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – doprowadziliśmy, przeczytamy na 

piasku, wyciągniemy wnioski. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – tak, Pan 

Gołembiewski… Proszę nie ironizować. Przewodniczący… 

Głosy z sali - [niesłyszalne] trochę szacunku proszę. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – wyrażam ten szacunek i Rada nie 

jest organem kompetentnym w sprawie układania grafików. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – a Pan 

Przewodniczący jest osobą, która powinna prowadzić bez emocji… 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – prowadzę, ale… 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – nie, nie jest Pan 

osobą taką, która może komentować czyjeś słowa. Jeżeli Radni tego nie zauważają, 

że Pan robi to niezgodnie z prawem… 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – proszę poinformować… 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – to mnie proszę 

nie informować. Nas proszę nie krytykować, o nas proszę nie wypowiadać się, 

proszę nie zajmować stanowiska jakie my mamy zdanie. Bo to jest nasze zdanie. 

Pana obowiązkiem jest nas dopuścić do głosu albo odebrać nam głos. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – co niniejszym czynię, a 

powiedziałem tylko to, że Rada Powiatu nie jest organem kompetentnym, żeby 

układać grafiki w jakimkolwiek zakładzie pracy. 

Dyrektor SPZZOD w Olecku Kolonia – Emilia Urbanowicz – to wreszcie się 

odczepcie od nas. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – czy są inne głosy w tym punkcie? 

Anna Sztelmach - nazywam się Anna Sztelmach, jestem terapeutą zajęciowym 

w SPZZOD. Panie Gołembiewski, mam pytanie. Dzwoniła do mnie też pewna osoba, 

nie powiem kto, nie podał nazwiska, bo jest anonimowa, ale powiedziała mi, że Pan 

głosuje tak jak Panu powiedzą radni. Dlatego że, jeżeli Pan zagłosuje inaczej, to 

Straż Pożarna nie dostanie samochodu. Proszę się teraz wypowiedzieć. 

[niesłyszalne] Oczywiście, proszę się ustosunkować do tego. Do nas też dzwonią, 

mówią anonimowo. 
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Radny Jerzy Gołembiewski - dobrze, może na ten temat powie Pani Starosta 

ile przez [śmiech] Nie, nie momencik. Ale dlaczego Państwo się śmiejecie? Pani 

Starosta powie, ile Straż Pożarna w tym roku wymienia samochodów? 

Głosy z sali – [niezrozumiałe] 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – Szanowni Państwo ja nie chcę 

być cenzorem, ale ten poziom dyskusji do niczego nie doprowadzi. 

Anna Sztelmach – ale ja chcę usłyszeć odpowiedź. 

Radny Jerzy Gołembiewski - dobrze proszę Panią, ja Pani odpowiem. Straż 

Pożarna w ubiegłym roku już dostała 2 samochody, bo jeżeli chodzi o busa dostała 

jeden samochód, samochód ciężki ratowniczo-gaśniczy - dostała jeden samochód. I 

w tym roku jeszcze mają dostać dwa samochody. I to wszystko co mam do 

powiedzenia. 

Anna Sztelmach – ale to nie było o tym pytanie. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku – czy są inne pytania? Taką 

odpowiedź Pani uzyskała, ja nie mam wpływu na to, jakie odpowiedzi Pani będzie 

otrzymywać i czy będą Panią satysfakcjonować. Czy są inne pytania? 

Innych pytań nie zadano. 

Ad 15. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu w Olecku poinformował, że następna – 

XXXVII (trzydziesta siódma) Sesja planowana jest na dzień 27 kwietnia 2023r. 

(czwartek) o godz. 13:00.  

Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu w 

Olecku zamknął obrady XXXVI Sesji Rady Powiatu w Olecku. 
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